
Ajuntament de Palafrugell 

 
 
ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L’AJUNTAMENT DE 
PALAFRUGELL DEL DIA 28 DE FEBRER DE 2012.- 
 
 
  ASSISTENTS : 
 
  Alcalde :  
 
  Senyor JULI FERNÁNDEZ i IRUELA 
 
  Tinents d’Alcalde i Regidors : 
   

Sr.   XAVIER ROCAS i GUTIERREZ 
  Sra. JUDIT ZARAGOZA i LLIRINOS 
  Sr.   JOAQUIM VENCELLS i SERRA 
  Sra.  MARGARITA MAURI i JUNQUÉ 

Sr.   XAVIER RANGEL i MARTINEZ 
Sr.   ALBERT GOMEZ i CASAS 
Sr.   FREDERIC PRATS i ESTEVE 
Sra. MARIA TERESA FRIGOLA i BORRAS 
Sr.   LLUÍS PUJOL i MASCORT 
Sra.  BEGONYA MONTALBAN i VILAS 

  Sr.   SERGI SABRIÀ i BENITO 
  Sr.   XAVIER VILÀ i BONMATÍ 
  Sra. MARIA CARME FARRARONS i TURRÓ 
  Sr.   MÀRIUS LLEDÓ i SALVADOR 
  Sra. NÚRIA RIVAS i MASCARÓS 

Sr.   GUILLEM GENOVER i RIBAS 
Sra.  ANA RECIO i LOPEZ 

  Sra.  LAURA GALIANA i GARCIA 
Sr.   XAVIER RODRIGO i LOPEZ 

  Sr.    EDUARD GUERRA i CASTILLO 
 
  Secretari: 
 
  Sr.   JORDI TURON i SERRA 
 
  Interventor acctal.: 
 
  Sr.   GUSTAVO TAPIAS i SOLÀ 
 
 
En el Saló de sessions de la Casa Consistorial, es reuneix el Ple de l'Ajuntament, per fer 
sessió ordinària de primera convocatòria, essent les vuit del vespre del dia 28 de febrer de 
2012. 
 
Hi assisteixen els qui es relacionen al començament de l’acta. 
 
Constatada l’existència de quòrum legal, la Presidència obre la sessió. 
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1.- LECTURA DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR.-  Aprovació.- 
 
Tot seguit es dóna per llegida l’acta de la sessió anterior, corresponent a la sessió ordinària 
del dia 31 de gener de 2012, l’esborrany de la qual ha estat tramès a tots els membres de la 
Corporació; i s’aprova. 
 
 
2.- RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA.- Coneixement.- 
 
Es dóna compte, a l’efecte d’assabentat, de les Resolucions dictades per l’Alcalde 
President, durant els següents períodes: 
                                                                                                                                              
 Període compres entre el 27 de gener de 2012 i el 22 de febrer de 2012, número en 

ordre correlatiu creixent de la 135/2012 a la 377/2012. 
 
 
3.- SENTÈNCIES.- Coneixement.-  
 
1) Vista la sentència dictada per la Secció Quarta de la Sala Contenciosa Administrativa del 
Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en el recurs d’apel·lació número 108/2010, 
interposat per la representació del senyor David Rees Williams contra la sentència dictada 
pel Jutjat Contenciós Administratiu número 2 de Girona, en el recurs ordinari número 
230/05, que va desestimar el recurs, interposat pel recurrent, contra l’acord de la Junta de 
Govern Local pres en sessió celebrada el dia 13 de gener de 2005, pel qual es va 
desestimar la reclamació de responsabilitat patrimonial de l’administració per danys físics, 
per un import total de 283.678,82 €, interposada pel senyor David Rees Williams, per la qual 
es desestima el recurs d’apel·lació interposat pel recurrent, i es confirma la sentència 
dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu número 2 de Girona en data 16 de desembre de 
2009.    
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Donar-se per assabentat de les esmentades sentències. 
 
 
2) Vista la sentència dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu número 2 de Girona en el 
recurs ordinari número 803/2007, interposat per la societat Promocions Palafrugell Futur, 
S.L. contra els actes de tràmit consistents en els oficis de data 16 de febrer de 2007, 2 
d’abril de 2007 i 14 de maig de 2007, pels quals l’ajuntament va demanar a la part recorrent, 
l’aportació d’una documentació complementària en relació a la llicència d’obres expedient 
número 168/07, per efectuar obres al carrer Chopitea número 10, a Calella de Palafrugell, ja 
que la sol·licitud efectuada no s’ajustava a la Revisió del Pla Especial de Protecció i 
Intervenció en el Patrimoni Històric de Palafrugell, per la qual s’estima en part el recurs, 
anul·lant la resolució recorreguda i retrotraient l’expedient al moment d’emissió dels informes 
tècnics, que s’hauran de referir a si la sol·licitud de llicència s’ajustava a la normativa vigent 
en el moment de la seva sol·licitud.  
 
Atesa la sentència dictada per la Secció Tercera de la Sala Contenciosa Administrativa del 
Tribunal Superior de Justícia de Catalunya en el recurs ordinari número 321/08, interposat 
pel senyor Tomàs Gallart Miquel i per la senyora Berta Gallart Miquel contra la Resolució del 
Departament de Política Territorial i Obres Públiques de la Generalitat de Catalunya de data 
27 de juny de 2008, la qual declarava inadmissible per extemporani el recurs d’alçada, 
interposat pels actors contra l’acord de la Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona de 19 
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de desembre de 2007 aprovant definitivament la revisió del Pla especial de protecció i 
intervenció en el patrimoni històric de Palafrugell (DOGC 04/02/2008), planejament quina 
anul·lació s’interessa amb la demanda, pel que fa a la inclusió en ell de les finques propietat 
de l’actora, per la qual es rebutja la causa d’inadmissibilitat proposada, estimant el recurs 
contenciós administratiu interposat pel senyor Tomàs Gallart Miquel i per la senyora Berta 
Gallart Miquel contra la Resolució del Departament de Política Territorial i Obres Públiques 
de la Generalitat de Catalunya de 27 de juny de 2008, declarant inadmissible per 
extemporani el recurs d’alçada interposat per l’actora, resolució que s’anul·la i es deixa 
sense efecte jurídic i, entrant en el fons de l’assumpte, es DESESTIMA el recurs contenciós 
administratiu interposat pels recurrents contra l’acord de la Comissió Territorial d’Urbanisme 
de Girona de 19 de desembre de 2007, aprovant definitivament la revisió del Pla Especial de 
protecció i intervenció en el patrimoni històric de Palafrugell. 
 
Atès l’informe pres per la Comissió informativa d’urbanisme, pla de barris, obres públiques, 
serveis municipals i medi ambient, a la sessió celebrada el 20 de febrer de 2012. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat:  
 
Donar-se per assabentat de les esmentades sentències. 
 
 
4.- RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA.- Ratificació: a) Nomenament de lletrat dels serveis 
jurídics municipals i nomenament de procurador. b) Nomenament per comparèixer i 
personar-se l’Ajuntament davant de jutjats.  
 
Vista la Resolució de l’Alcaldia número 1/2012, de data 2 de gener de 2012, per la qual es 
va nomenar al procurador dels tribunals senyor Pere Ferrer Ferrer i a la lletrada dels serveis 
jurídics municipals, adscrita al Col·legi de Figueres, senyora Júlia Giró Val, el primer per 
representar i el segon per defensar aquest Ajuntament davant del Jutjat de Primera Instància 
de La Bisbal d’Empordà, a fi i efecte de promoure expedient de domini per a la reanudació 
del tracte successiu, en relació a la finca registral número 5669, inscrita en el Registre de la 
Propietat de Palafrugell al tom 1462, llibre 166, foli 60. 
 
Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 6/2012, de data 4 de gener de 2012, per la qual es 
va nomenar al lletrat dels serveis jurídics municipals, senyor Ramon Ràfols Pascual i a la 
lletrada dels serveis jurídics municipals, senyora Júlia Giró Val, per representar i defensar 
aquest Ajuntament davant del Jutjat Contenciós Administratiu número 1 de Girona, en el 
procediment abreujat número 516/2011, interposat per part de l’advocat senyor Juan José 
Llamas Romay, en nom i representació del senyor PERE BATLLE DEL MOLINO, contra la 
Resolució de l’Alcaldia número 2767/11, de data 9 de desembre de 2011,  per la qual es va 
resoldre imposar una sanció de dos mesos i quinze dies de suspensió de sou i feina a l’ara 
recurrent, per la manca de consideració greu envers els subordinats de la policia local en 
l’exercici de les seves funcions. 
 
Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 12/2012, de data 5 de gener de 2012, per la qual es 
va nomenar a la lletrada dels serveis jurídics municipals, senyora Júlia Giró Val, per 
representar i defensar aquest Ajuntament davant del Jutjat Contenciós Administratiu número 
2 de Girona, en el procediment abreujat número 517/2011, interposat per part de l’advocat 
senyor Juan José Llamas Romay, en nom i representació del senyor PERE BATLLE DEL 
MOLINO, contra la Resolució de l’Alcaldia número 2766/11, de data 9 de desembre de 2011,  
per la qual es va resoldre imposar una sanció d’un mes i mig de suspensió de sou i feina a 
l’ara recurrent, per abús d’autoritat en l’exercici del càrrec en l’àmbit intern i organitzatiu i 
amb plevalença del seu càrrec de caporal. 
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Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 14/2012, de data 9 de gener de 2012, per la qual es 
va nomenar al procurador dels tribunals senyor Pere Ferrer Ferrer i a la lletrada dels serveis 
jurídics municipals, adscrita al Col·legi de Figueres, senyora Júlia Giró Val, el primer per 
representar i el segon per defensar aquest Ajuntament davant del Jutjat de Primera Instància 
número 1 de La Bisbal d’Empordà, en el procediment ordinari número 893/2011, Secció C, 
interposat per la societat Aridos Bofill, S.A. contra l’Ajuntament de Palafrugell. 
 
Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 52/2012, de data 13 de gener de 2012, per la qual 
es va nomenar al procurador dels tribunals senyor Jesús Sanz López i a la lletrada dels 
serveis jurídics municipals, adscrita al Col·legi de Figueres, senyora Júlia Giró Val, el primer 
per representar i el segon per defensar aquest Ajuntament davant de la Sala Contenciosa 
Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en el recurs d’apel·lació 
interposat per la procuradora dels tribunals senyora Maria Àngels Vila Reyner, en nom i 
representació del senyor FERNANDO ABRIL GUILLEMINOT i de la societat AGFEMER, 
S.A., contra la sentència dictada en data 6 d’octubre de 2011, per la magistrada jutgessa del 
Jutjat Contenciós Administratiu número 3 de Girona, en el recurs ordinari número 256/2008, 
per la qual es va desestimar el recurs interposat pels ara apel·lants, contra l’acord del Ple de 
data 30 de gener de 2008, pel qual es va aprovar definitivament el Projecte de camí de 
ronda entre Tamariu i Cala Pedrosa, terme municipal de Palafrugell. 
 
Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 170/2012, de data 1 de febrer de 2012, per la qual 
es va nomenar al procurador dels tribunals senyor Jesús Sanz López i a la lletrada dels 
serveis jurídics municipals, adscrita al Col·legi de Figueres, senyora Júlia Giró Val, el primer 
per representar i el segon per defensar aquest Ajuntament davant de la Sala Contenciosa 
Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en el recurs d’apel·lació 
interposat per la procuradora dels tribunals senyora Maria Àngels Vila Reyner, en nom i 
representació del senyor JORGE DE CAMPS SUBIRATS, contra la sentència dictada en 
data 24 de novembre de 2011, pel magistrat jutge del Jutjat Contenciós Administratiu 
número 1 de Girona, en el recurs ordinari número 355/2010, per la qual es va desestimar el 
recurs contenciós administratiu interposat per la part recurrent, contra la desestimació del 
recurs de reposició interposat pel recurrent contra l’acord del Ple de l’Ajuntament, pres en 
sessió celebrada el dia 23 de desembre de 2009, que va aprovar definitivament l’Inventari de 
camins municipals de Palafrugell. 
  
Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 173/2012, de data 1 de febrer de 2012, per la qual 
es va nomenar al procurador dels tribunals senyor Jesús Sanz López i a la lletrada dels 
serveis jurídics municipals, adscrita al Col·legi de Figueres, senyora Júlia Giró Val, el primer 
per representar i el segon per defensar aquest Ajuntament davant de la Sala Contenciosa 
Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en el recurs d’apel·lació 
interposat pel procurador dels tribunals senyor Joaquim Garcés Pedrosa, en nom i 
representació de la societat DIADEMAR 2000, S.L., contra la desestimació del recurs de 
reposició interposat contra la Resolució de l’Alcaldia número 2591/09, de data 23 de 
novembre de 2009, per la qual es va desestimar la sol·licitud d’atorgament de la llicència de 
primera utilització d’edificis en relació a l’immoble situat al carrer Illa Blanca número 24, a 
Tamariu. 
 
Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 175/2012, de data 1 de febrer de 2012, per la qual 
es va nomenar al procurador dels tribunals senyor Jesús Sanz López i a la lletrada dels 
serveis jurídics municipals, adscrita al Col·legi de Figueres, senyora Júlia Giró Val, el primer 
per representar i el segon per defensar aquest Ajuntament davant de la Secció Primera de 
Sala Contenciosa Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en el recurs 
ordinari número 27/2012-P, interposat pel procurador dels tribunals senyor Ivo Ranera 
Cahis, en nom i representació de la societat VODAFONE ESPAÑA, S.A., contra l’aprovació 
de l’Ordenança fiscal número 28 reguladora de la Taxa d’aprofitament especial del domini 
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públic local, a favor d’empreses explotadores de serveis de subministraments d’interès 
general. 
 
Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 187/2012, de data 2 de febrer de 2012, per la qual 
es va nomenar a la lletrada dels serveis jurídics municipals, senyora Júlia Giró Val, per 
representar i defensar aquest Ajuntament davant del Jutjat Contenciós Administratiu número 
1 de Girona, en el recurs ordinari número 7/2012, interposat per part del procurador dels 
tribunals senyor Carlos Javier Sobrino Cortés, en nom i representació de la senyora MARIA 
ASUNCION SIMON AGUSTÍ, contra l’acord de la Junta de Govern Local, pres en sessió 
celebrada el dia 11 d’agost de 2011, que va disposar, entre altres, la reposició de la legalitat 
urbanística en relació a les obres executades, sense la corresponent llicència municipal, al 
carrer Nero número 2, a Llafranc. 
 
Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 201/2012, de data 3 de febrer de 2012, per la qual 
es va nomenar al procurador dels tribunals senyor Jesús Verdasco Triguero i a la lletrada 
dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col·legi de Figueres, senyora Júlia Giró Val, el 
primer per representar i el segon per defensar aquest Ajuntament davant de la Sala Tercera 
del Tribunal Suprem, a l’objecte d’interposar recurs de cassació contra la sentència número 
731/2011, dictada en data 30 de setembre de 2011, per la Secció Tercera del Contenciós 
Administratiu del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en el recurs número 111/2008,  
interposat per l’Associació Aritjol i la Coordinadora Salvem El Crit. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Ratificar les esmentades resolucions. 
 
 
5.- NOMENAMENT MEMBRES CONSELL ECONÒMIC I SOCIAL DE PALAFRUGELL.- 
Aprovació.- 
 
Intervé el senyor Fernández manifestant que aquest és el penúltim tràmit abans del que és 
la constitució formal d’aquest Consell. La tramitació es va iniciar cap al mes d’octubre de 
l’any passat, finalment gairebé totes les entitats han nomenat els seus membres, i l’idea del 
govern és intentar tenir un òrgan més de consulta i participació en els temes, bàsicament, 
econòmics, urbanístics i d’àmbit estratègics. Entenem nosaltres que pot ser una eina 
positiva i que per tant, no ha de comportar cap solapament en relació a altres organismes 
que tenim en aquest moment a nivell d’Ajuntament. 
 
A continuació el senyor Sabrià manifestant que com a grup d’Esquerra volen anunciar la 
seva abstenció. Creiem que és la votació més coherent amb les decisions que hem anat 
prenent fins ara, si fem la suma i crec que no ens hem equivocat, és un òrgan amb 35 
membres, tot i que en queden dos encara per nomenar. Molts duplicats de l’IPEP, alguns 
duplicats de la Taula d’Entitats Socials. Evidentment, nosaltres varem proposar que fos un 
òrgan àgil i efectiu, amb capacitat decisòria, això no es va aprovar finalment, per tant no 
repetirem el discurs que hem fet les darreres vegades, simplement anunciem la nostra 
abstenció. Com deia l’alcalde fa un segon, un òrgan més, per nosaltres no és un motiu, 
entenem que en aquest cas no suma, que no serà gens àgil, i per tant, ens abstindrem.   
 
Tot seguit se sotmet a votació la proposta d’acord, per la qual cosa, en conseqüència: 
 
 
Atès que d’acord amb l’article 5 dels Estatuts del Consell Econòmic i Social de Palafrugell, 
és necessari nomenar els seus membres i representants. 
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Atès que s’han comunicat a l’Àrea de Secretaria de l’Ajuntament de Palafrugell les següents 
propostes: 
 

1. Alcalde-President: senyor JULI FERNÁNDEZ IRUELA. 
2. Un membre, regidor o no, designat per cada Grup Municipal, que seran nomenats pel 

Ple de la Corporació:  
2.1 Grup Municipal PSC: Titular senyor FRANCISCO RUIZ NAVARRO, suplent: 

JOAQUIM VENCELLS i SERRA 
2.2 Grup Municipal CiU: Titular senyor ALBERT GÓMEZ CASAS, suplent: senyor 

LLUÍS PUJOL MASCORT. 
2.3 Grup Municipal ERC: Titular senyor SERGI SABRIÀ BENITO, suplent senyora 

CARME FARRARONS TURRÓ. 
2.4 Grup Municipal L’Entesa: Titular senyor GUILLEM GENOVER RIBAS, suplent 

senyora NÚRIA RIVAS MASCARÓS. 
2.5 Grup Municipal PPC: Titular senyora LAURA GALIANA GARCIA, suplent: 

XAVIER RODRIGO LOPEZ. 
2.6 Grup Municipal PxC: senyor EDUARD GUERRA CASTILLO. 

3. Dos representants designats per cadascuna de les dues centrals sindicals amb més 
representació a la Vila de Palafrugell, de conformitat amb la Llei Orgànica 11/85: 
3.1 UGT: Titular senyora DOLORS BASSA COLL, suplent senyor ADRIÀ MARTÍNEZ 

MUÑOZ 
3.2 CCOO: Titular senyor FERRAN GIL GARCIA, suplent senyor BARTOMEU 

COMPTE MASMITJÀ. 
4. Un representant designat pels sindicats agraris més representatius a la Vila de 

Palafrugell: senyor JOSEP NICOLAU ESTANYOL. 
5. Un representant designat per la Cambra Oficial de Comerç i Indústria de Palamós: 

senyor ERNEST ROGLANS CORREDOR. 
6. Un representant de cadascuna de les associacions patronals més representatives de 

la vila: 
6.1 ACOPA: senyor CARLES DEULOFEU XICOIRA. 
6.2 AECORK: senyor RAUL VIGAS NEGRA 
6.3 Associació de Promotors i Industrials de la Construcció de Palafrugell: senyor 

MARIÀ JÚDEZ PI 
6.4 Associació d’Arquitectes superiors i arquitectes tècnics de Palafrugell: senyor 

EDUARD ROMERO VEGA 
7. Un representant de les cooperatives socials de la Vila (tercer sector):  

7.1 Creu Roja: senyora MARIA LLUÏSA CAPELLÀ PI. 
7.2 Càritas: senyora MARISSA GRASSOT BRUGUÉS. 

8. Un representant dels centres públics de formació professional de la Vila de 
Palafrugell: senyor ANTONI POCH FERRER 

9. Un representant designat per la Inspecció Provincial de Treball i Seguretat Social, no 
en designa cap. 

10. Un representant de l’Oficina de Treball de la Generalitat de Catalunya (OTG): 
senyora CAROLINA COROMINAS GARCIA. 

11. Un representant de cadascuna de les associacions de veïns: 
11.1 Associació Cypsele de Llafranc: senyor GUILLERMO FUENTES FIGUERAS 
11.2 Associació de Veïns del Barri de la Punxa: senyor FRANCESC SALELLA 

BACH 
11.3 Associació de Veïns i Amics de Llofriu: senyor JOSEP SABRIÀ MASSÓ 
11.4 Associació d’Amics i Veïns de Llafranc: senyor XAVIER DOMINGUEZ 

VIÑOLAS 
11.5 Associació d’Amics i Veïns de Tamariu: senyor SALVADOR PELLICER 

SABALLS 
11.6 Associació d’amics i Veïns de Vila-seca Bruguerol: senyor JOAN PAGUINA 

SIMON 

Ple de 28 de febrer de 2012  6 



Ajuntament de Palafrugell 

11.7 Associació de Veïns de La Sauleda: senyora ISONA PALACIOS LENCINA 
11.8 Associació de Veïns del carrer Ample: senyor MARIANO RUIZ ROJO 
11.9 Associació d’Amics i Veïns de Calella: senyor FRANCESC VAQUÉ TÀBOAS 

12. Quatre persones proposades per l’Alcaldia, de reconegut prestigi en els àmbits 
econòmic i social de la Vila de Palafrugell: 
12.1 senyor JAUME ROMAGUERA TRIAS 
12.2 senyor JORDI GRAU SEGARRA 
12.3 senyor ALBERT MILLAN BOSCH 
12.4 senyora ELENA FERRER VALENTÍ 

13. Un representant de Turisme de la Vila de Palafrugell: senyor ENRIC VILA GELI 
14. Un representant de l’Institut de Promoció Econòmica de la Vila de Palafrugell: senyor 

ENRIC CRUZ PLAJA. 
15. Un representant de l’Àrea de Promoció Econòmica de la Diputació de Girona: No en 

designa cap. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per majoria, amb els vots a favor dels senyors Fernández, 
Rocas, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza i Mauri (PSC), els senyors Gómez, Prats, 
Pujol, i les senyores Montalban i Frigola (CiU), total onze vots a favor; i les abstencions els 
senyors Sabrià, Vilà, Lledó, la senyora Farrarons (ERC),  les senyores Rivas i Recio, del 
senyor Genover (Entesa), de la senyora Galiana i el senyor Rodrigo (PP), i del senyor 
Guerra (PxC), total deu abstencions: 
 
Primer.- Nomenar com a membres del Consell Econòmic i Social de Palafrugell amb veu i 
vot: 
 

1. Alcalde-President: senyor JULI FERNÁNDEZ IRUELA. 
2. Un membre, regidor o no, designat per cada Grup Municipal, que seran nomenats pel 

Ple de la Corporació:  
2.1 Grup Municipal PSC: Titular senyor FRANCISCO RUIZ NAVARRO, suplent: 

JOAQUIM VENCELLS i SERRA 
2.2 Grup Municipal CiU: Titular senyor ALBERT GÓMEZ CASAS, suplent: senyor 

LLUÍS PUJOL MASCORT. 
2.3 Grup Municipal ERC: Titular senyor SERGI SABRIÀ BENITO, suplent senyora 

CARME FARRARONS TURRÓ. 
2.4 Grup Municipal L’Entesa: Titular senyor GUILLEM GENOVER RIBAS, suplent 

senyora NÚRIA RIVAS MASCARÓS. 
2.5 Grup Municipal PPC: Titular senyora LAURA GALIANA GARCIA, suplent: 

XAVIER RODRIGO LOPEZ. 
2.6 Grup Municipal PxC: senyor EDUARD GUERRA CASTILLO. 

3. Dos representants designats per cadascuna de les dues centrals sindicals amb més 
representació a la Vila de Palafrugell, de conformitat amb la Llei Orgànica 11/85: 
3.1 UGT: Titular senyora DOLORS BASSA COLL, suplent senyor ADRIÀ 

MARTÍNEZ MUÑOZ 
3.2 CCOO: Titular senyor FERRAN GIL GARCIA, suplent senyor BARTOMEU 

COMPTE MASMITJÀ. 
4. Un representant designat pels sindicats agraris més representatius a la Vila de 

Palafrugell: senyor JOSEP NICOLAU ESTANYOL. 
5. Un representant designat per la Cambra Oficial de Comerç i Indústria de Palamós: 

senyor ERNEST ROGLANS CORREDOR. 
6. Un representant de cadascuna de les associacions patronals més representatives de 

la vila: 
6.1 ACOPA: senyor CARLES DEULOFEU XICOIRA. 
6.2 AECORK: senyor RAUL VIGAS NEGRA 
6.3 Associació de Promotors i Industrials de la Construcció de Palafrugell: senyor 

MARIÀ JÚDEZ PI 
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6.4 Associació d’Arquitectes superiors i arquitectes tècnics de Palafrugell: senyor 
EDUARD ROMERO VEGA 

7. Un representant de les cooperatives socials de la Vila (tercer sector):  
7.1 Creu Roja: senyora MARIA LLUÏSA CAPELLÀ PI. 
7.2 Càritas: senyora MARISSA GRASSOT BRUGUÉS. 

8. Un representant dels centres públics de formació professional de la Vila de 
Palafrugell: senyor ANTONI POCH FERRER 

9. Un representant designat per la Inspecció Provincial de Treball i Seguretat Social, no 
en designa cap. 

10. Un representant de l’Oficina de Treball de la Generalitat de Catalunya (OTG): 
senyora CAROLINA COROMINAS GARCIA. 

11. Un representant de cadascuna de les associacions de veïns: 
11.1 Associació Cypsele de Llafranc: senyor GUILLERMO FUENTES FIGUERAS 
11.2 Associació de Veïns del Barri de la Punxa: senyor FRANCESC SALELLA BACH 
11.3 Associació de Veïns i Amics de Llofriu: senyor JOSEP SABRIÀ MASSÓ 
11.4 Associació d’Amics i Veïns de Llafranc: senyor XAVIER DOMINGUEZ VIÑOLAS 
11.5 Associació d’Amics i Veïns de Tamariu: senyor SALVADOR PELLICER 

SABALLS 
11.6 Associació d’amics i Veïns de Vila-seca Bruguerol: senyor JOAN PAGUINA 

SIMON 
11.7 Associació de Veïns de La Sauleda: senyora ISONA PALACIOS LENCINA 
11.8 Associació de Veïns del carrer Ample: senyor MARIANO RUIZ ROJO 
11.9 Associació d’Amics i Veïns de Calella: senyor FRANCESC VAQUÉ TÀBOAS 

12. Quatre persones proposades per l’Alcaldia, de reconegut prestigi en els àmbits 
econòmic i social de la Vila de Palafrugell: 
12.1 senyor JAUME ROMAGUERA TRIAS 
12.2 senyor JORDI GRAU SEGARRA 
12.3 senyor ALBERT MILLAN BOSCH 
12.4 senyora ELENA FERRER VALENTÍ 

13. Un representant de Turisme de la Vila de Palafrugell: senyor ENRIC VILA GELI 
14. Un representant de l’Institut de Promoció Econòmica de la Vila de Palafrugell: senyor 

ENRIC CRUZ PLAJA. 
15. Un representant de l’Àrea de Promoció Econòmica de la Diputació de Girona: No en 

designa cap. 
 

- Secretari : Narcís Ferrer Ferrer (titular) i Maria José Merino Pareja (suplent) 
(assistència amb veu però sense vot) 

 
Segon.-  Notificar el present acord als nomenats. 
 
 
6.- BONIFICACIÓ ICIO LLAR D’INFANTS ESCOLA VEDRUNA.- Aprovació.- 
 
Intervé el senyor Alcalde manifestant que estem en un d’aquells casos que la Llei contempla 
aquestes bonificacions, i per tant, feta la petició de l’entitat, la proposta que es porta al 
plenari, és atendre aquesta petició. 
 
Tot seguit se sotmet a votació la proposta d’acord, per la qual cosa, en conseqüència: 
 
  
Vista la instància amb número de registre d’entrada 1175  presentada en data 26  de gener 
de 2012 pel senyor ALBERT PIJOAN PARRAMON en representació de la FUNDACIÓ 
PRIVADA EDUCATIVA VEDRUNA DE PALAFRUGELL, per la que sol·licita bonificació de 
l’Impost sobre Construccions, Instal·lacions i Obres per les obres d’adeqüació planta baixa i 
instal·lació d’un modul per tal d’obrir una nova llar d’infants. 
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Vist l’article 7è. de l’article de l’Ordenança Fiscal Reguladora de l’Impost sobre Construcció, 
Instal·lacions i Obres, que diu textualment: 
 
“1.- S’estableix, d’acord amb l’article 104.2 de la Llei 39/1988 Reguladora de les Hisendes 
Locals, una bonificació del 95% de la quota de l’impost a favor de les construccions, 
instal·lacions o obres que siguin declarades d’especial interès o utilitat municipal per 
concórrer circumstàncies socials, culturals, històric-artístiques o de foment del treball que 
justifiquin tal declaració. Aquesta correspondrà al Ple de la Corporació i s’acordarà , prèvia 
sol·licitud del subjecte passiu, amb el vot favorable de la majoria simple dels seus membres. 
.” 
 
Atès que es considera que  el projecte presentat compleix els requisits establerts per acollir-
se a la bonificació esmentada, ja que l’obertura d’aquesta nova llar d’infants suposa un 
benefici per la totalitat del nostre municipi per concórrer circumstàncies de foment social. 
 
Atès que es comprova que les quotes d’Impost sobre Construccions, Instal·lacions i Obres 
han estat pagades prèviament per la seva totalitat 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Primer.- Declarar d’especial interès les obres d’adequació planta baixa i instal·lació d’un 
mòdul per tal d’obrir una nova llar d’infants dins de les instal·lacions del col·legi Vedruna a 
Palafrugell i en conseqüència atorgar la bonificació del 95% en la quota a ingressar en 
concepte d’Impost sobre Construcció, Instal·lacions i Obres  a favor de la FUNDACIÓ 
PRIVADA EDUCATIVA VEDRUNA DE PALAFRUGELL per la llicència d’obres 530/11. 
 
Segon.- Aprovar la devolució d’ingressos indeguts a favor de la FUNDACIÓ PRIVADA 
EDUCATIVA VEDRUNA DE PALAFRUGELL en concepte d’Impost sobre Construccions, 
Instal·lacions i Obres  per import de 3.241,38 euros  per la llicència d’obres 530/1, d’acord 
amb el següent detall: 
 

Expedient ICIO 
Data 
pagament 

Quota 
bonificada 

Import a 
retornar 

530/11 (Projecte adequació planta baixa 
edifici annex a l'escola Vedruna i 
fonaments per rebre mòdul prefabricat) 1.229,87 € 18/11/2011 61,49 € 1.168,37 € 

Annex 530/11 (Instal·lació temporal d'un 
mòdul prefabricat) 2.182,11 €

30/12/2011 
 109,11 € 2.073,00 € 

    3.241,38 € 

 
 
7.- TEXT REFÓS DE L’ORDENANÇA MUNICIPAL REGULADORA DEL REGISTRE 
D’UNIONS CIVILS – ADAPTACIÓ A LA LLEI 25/2010.- Aprovació inicial.- 
 
Intervé la senyora Zaragoza manifestant que aquest text refós, no deixa de ser l’adaptació al 
capítol 4 del Llibre Segon del Codi Civil de Catalunya, relatiu a la persona i a la família, i 
amb aquest text refós, el que fem és adaptar l’ordenança a la nova Llei i derogar l’ordenança 
que teníem, que s’havia aprovat pel Ple del mes de desembre de 2007, amb la qual cosa, la 
vigència d’aquesta ordenança, un cop sigui definitiva, entrarà des de la seva aprovació, 
derogant l’anterior. 
 
A continuació intervé la senyora Rivas manifestant que en primer lloc, per anunciar el vot 
d’abstenció a l’aprovació inicial, i en segon lloc, perquè a vegades passen coses que no 
acabem d’entendre. L’acord de Junta de Govern Local de 2 de febrer de 2012,  que ens va 
ser enviat per correu electrònic el dia 6 de febrer, creava una comissió redactora d’aquesta 
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ordenança, era la Comissió Redactora per a l’adaptació de l’ordenança reguladora del 
registre de parelles de fet, a la Llei 25/2010, que és la que ha explicat la regidora senyora 
Judit Zaragoza en aquests moments. En aquesta comissió, a part que el president és vostè, 
senyor Alcalde, el sots president, hi ha un representat de cada grup municipal. Després 
rebem aquesta ordenança, i la nostra sorpresa és que ens trobem a l’ordre del dia del Ple, 
l’aprovació inicial d’una ordenança, amb la qual se’ns havia dit que se’ns convocaria, o hi 
havia un acord de Junta de Govern que deia que es convocaria una comissió per poder 
elaborar aquest document. Ens sorprèn, i el que li demanaríem és que, o bé no crein les 
comissions per elaborar els documents, com ja ha passat i com veurem que ha passat 
repetides vegades amb aquest govern, o bé si creen les comissions, reuneixin-les, perquè 
sinó, perquè creen una comissió, de la qual en formem part, i després presenten un 
document en el qual encara no hem pogut opinar?. 
 
- senyor Sabrià: Bé, des del grup d’Esquerra i reforçant el plantejament que feia l’entesa, 
crec que en aquesta mateixa situació, de crear una comissió que posteriorment no es 
reuneix, ens hi varem trobar en el Ple passat, amb el tema de l’ordenança dels locals 
socials, per tant, potser el que convindria seria crear un nou ens, que fos una coordinadora 
que coordines les comissions, de manera que amb algú que coordinés les comissions, 
potser les podríem anar reunint amb més facilitat, o això, o deixar de fer reunions que no 
serveixen per res. 
 
- senyor Fernández: Bé, en qualsevol cas, no crearem cap ens nou al respecte. És veritat 
que aquesta Comissió s’hauria d’haver convocat, per tant, nosaltres, com a govern, tot i que 
és un tema que ha passat per la Comissió respectiva, intentarem subsanar en el futur, el fet 
que si fem comissions les convocarem, però fem memòria, fem memòria de les vegades que 
s’han constituït comissions, en altres mandats, i tampoc s’han convocat, per tant, jo 
assumeixo l’error, evidentment en aquest cas s’hauria hagut de convocar, però en tot cas, 
fem memòria que això no és la primera vegada que passa, comissions creades al respecte i 
que després no es convoquen. En qualsevol cas, assumim que en el futur, les comissions 
que es creïn al respecte, abans de portar-ho al plenari, caldrà que la comissió es convoqui. 
 
Tot seguit se sotmet a votació la proposta d’acord, per la qual cosa, en conseqüència: 
 
 
Atès que és atribució del Ple l’aprovació d’ordenances i reglaments municipals, d’acord amb 
el disposat en els articles 22.2.d) de la Llei de bases de règim local (LRBRL), 55 del Text 
refós de règim local (TRRL), 63 del Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens locals 
(ROAS) i 50.3 del Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats 
locals (ROF). 
 
Atès l’esborrany de l’Ordenança municipal reguladora del registre d’unions civils de 
Palafrugell, conforme s’incorporen les previsions de la Llei 25/2010, de 29 de juliol, del llibre 
segon del Codi civil de Catalunya, relatiu a la persona i a la família (article 234.1 i següents). 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per majoria, amb els vots a favor dels senyors Fernández, 
Rocas, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza i Mauri (PSC), els senyors Gómez, Prats, 
Pujol, les senyores Montalban i Frigola (CiU), i la senyora Galiana i el senyor Rodrigo (PP), 
total tretze vots a favor; i les abstencions els senyors Sabrià, Vilà, Lledó, la senyora 
Farrarons (ERC),  les senyores Rivas i Recio, del senyor Genover (Entesa) i del senyor 
Guerra (PxC), total vuit abstencions: 
 
Primer.- Aprovar inicialment l’Ordenança municipal reguladora del registre d’unions civils de 
Palafrugell. 
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Segon.- Sotmetre l’expedient i el text d’aquesta ordenança a informació pública per un 
termini de trenta dies hàbils (BOP, DOGC, Tauler d’Edictes i Diari de difusió provincial), en la 
forma i als efectes previstos per l’article 63 del Reglament d’obres, activitats i serveis dels 
ens locals (ROAS), aprovat pel Decret 179/1995, de 13 de maig. 
 
 
8.- MODIFICACIÓ I CREACIÓ DE FITXERS DE DADES DE CARÀCTER PERSONAL.- 
Aprovació inicial.- 
 
Intervé la senyora Zaragoza manifestant que la proposta d’acord és la de modificar el fitxer 
que es deia Eurocop, pel de Gestió de Policia Local, perquè es canvia el programa i el nom 
del fitxer era el nom del programa, i entenem que cada vegada que es canvia el fitxer no 
tenim perquè modificar el fitxer, i per això queda com a Gestió de Policia Local. Es creen 
tres nous fitxers, el d’emprenedors, que la unitat responsable en serà l’IPEP: el de 
Videovigilància a la Via Pública, que es crea perquè hi ha una càmera enregistradora al 
carrer Chopitea de Calella, que enregistra les imatges i les matrícules, i que per tant, s’ha de 
tenir aquest fitxer, segons la Llei de Protecció de Dades; i un altre fitxer que és el del 
Defensor del ciutadà, que va ser una figura  que es va aprovar el mes de desembre, i que 
també necessita d’una protecció de dades, i per això l’Ajuntament també n’és el 
responsable. És a dir que en aquest cas, modifiquem el nom d’un i en creem tres de nous.  
 
- senyor Guerra: Jo només volia fer una pregunta, en el sentit de demanar el cost que 
suposa això? 
 
- senyor Fernández: El cost del manteniment del fitxer de dades? 
 
- senyora Zaragoza: tenim un assessor jurídic que és especialista en la Llei de Protecció de 
Dades, que és qui ens fa l’assessorament durant tot l’any, durant tot l’exercici, i en teoria, la 
revisió d’aquests fitxers, va inclosa en el preu de l’assessorament i de la revisió. 
 
- senyor Guerra: La Junta de Govern ha valorat el benefici que suposa fer aquest canvi? 
 
- senyora Zaragoza: S’ha de tenir per imperatiu legal. La Llei de Protecció de dades ens 
obliga a tenir aquests fitxers. 
 
Tot seguit se sotmet a votació la proposta d’acord, per la qual cosa, en conseqüència: 
 
 
Atès que l’Ajuntament de Palafrugell disposa de fitxers de dades de caràcter personal creats 
amb anterioritat i degudament inscrits al Registre de l’Autoritat Catalana de Protecció de 
Dades.  
  
Atès que cal procedir a la creació de dos nous fitxers corresponents a noves iniciatives i 
actuacions portades de la Corporació i, al mateix temps, modificar el nom del fitxer fins ara 
denominat EUROCOP, atès que en breu es procedirà a efectuar un canvi en l’aplicació 
vinculada a aquest fitxer.  
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Primer.-  Modificar el nom del fitxer EUROCOP Ajuntament de Palafrugell que en endavant 
es denominarà Gestió Policia Local.  
 
Segon.- Aprovar amb caràcter inicial la creació de fitxers amb dades de caràcter personal de 
titularitat d'aquesta Corporació, la denominació i altres referències bàsiques dels quals 
s’especifiquen a continuació: 
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FITXERS DE NOVA CREACIÓ: 
 
▫Nom del fitxer  Emprenedors 
▫Finalitat i usos Oferir un servei d’assessorament i suport a 

emprenedors 
▫Persones o col·lectius afectats Persones que sol·liciten assessorament i suport 

per a la creació d’una empresa o el 
desenvolupament d’un projecte empresarial 

▫Procedència de les dades Del propi interessat o del seu representant legal 
▫Procediment de recollida de dades  Enquestes o entrevistes 
▫Estructura del fitxer i dades incloses Nom i cognoms, DNI/NIF, adreça postal i 

electrònica, telèfon, signatura; data de naixement, 
sexe; formació i titulacions, experiència 
professional; llocs de treball; activitats i negocis, 
llicències comercials 

▫Sistema de tractament Manual i automatitzat 
▫Cessions No es preveuen 
▫Transferències internacionals No es preveuen 
▫Unitat responsable  Institut de Promoció Econòmica de Palafrugell 
▫Nivell de seguretat Bàsic 
 
 
Nom del fitxer  Videovigilància a la via pública 
▫Finalitat i usos Registre d’imatges de la via pública a efectes de 

seguretat i control de trànsit 
▫Persones o col·lectius afectats  Persones que circulen per la via pública 
▫Procedència de les dades Del propi interessat 
▫Procediment de recollida de dades  Enregistrament d’imatges mitjançant 

videocàmeres 
▫Estructura del fitxer i dades incloses Imatge, matrícula de vehicle  
▫Sistema de tractament Automatitzat 
▫Cessions No es preveuen 
▫Transferències internacionals No es preveuen 
▫Unitat responsable  Policia Local 
▫Nivell de seguretat  Bàsic 
 
 
▫Nom del fitxer  Defensor del ciutadà 
▫Finalitat i usos Gestió de les queixes presentades al Defensor del 

ciutadà 
▫Persones o col·lectius afectats Persones que s’adrecen al Defensor del ciutadà 

per a formular una queixa 
▫Procedència de les dades Del propi interessat o del seu representant legal 
▫Procediment de recollida de dades  Enquestes o entrevistes, formularis 
▫Estructura del fitxer i dades incloses Nom i cognoms, DNI, adreça, telèfon, signatura 
▫Sistema de tractament Manual i automatitzat 
▫Cessions No es preveuen 
▫Transferències internacionals No es preveuen 
▫Unitat responsable  Defensor del ciutadà 
▫Nivell de seguretat Bàsic 
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Tercer.- Els fitxers es regiran per la normativa vigent en matèria de protecció de dades, 
règim jurídic de les administracions públiques i procediment administratiu, règim local, així 
com per la Llei 10/2001 d’arxius i documents i la resta de normes legals i reglamentàries que 
els siguin aplicables. 
 
Quart.- El responsable dels fitxers serà l’Ajuntament de Palafrugell, el qual adopta les 
mesures tècniques, de gestió i organitzatives necessàries per tal de garantir la 
confidencialitat, la seguretat i la integritat de les dades, així com l’exercici efectiu dels seus 
drets per part de les persones afectades. Les mesures de seguretat s’apliquen en funció del 
nivell de seguretat de cada fitxer i resulten principalment de l’adopció a nivell intern de les 
mesures previstes en el títol VIII del Reglament de desenvolupament de la Llei Orgànica 
15/1999, de 13 de desembre, aprovat pel Reial Decret 1720/2007. El detall d’aquestes 
mesures i la seva aplicació concreta figura al Document de Seguretat aprovat per 
l’Ajuntament. Per a l’exercici dels seus drets d’accés, rectificació, oposició al tractament i 
cancel·lació els interessats o afectats podran adreçar-se a l’Ajuntament de Palafrugell. 
 
Cinquè.- Sotmetre aquest acord d'aprovació inicial i el projecte de Disposició a informació 
pública pel termini de trenta dies hàbils, publicant anunci al BOP de Girona i al Tauler 
d’Edictes de la Corporació, per tal que les persones que es considerin afectades puguin 
presentar les al·legacions i reclamacions que creguin convenients.  
 
 
9.- INFORMACIÓ EXECUCIÓ PRESSUPOSTÀRIA A 31 DE DESEMBRE DE 2011.- 
Coneixement.- 
 
Intervé el senyor Fernández manifestant que es va donar la informació pertinent a la 
Comissió d’Informativa de Règim Interior, Pressupost i Hisenda. Intentaré fer un petit resum 
dels números. Cal dir que tot i el context econòmic que hi ha, l’estat de liquidació és positiu, 
els controls que fem en el tema d’execució pressupostària i sobretot les polítiques 
d’austeritat, donen el seu rendiment. Les despeses reconegudes són de 35.500.000 euros 
aproximadament i els ingressos reconeguts són 33.431.000 euros.  La desviació més 
important es produeix en el tema de capital, donat que una part de la inversió feta té fonts de 
finançament de l’endeutament del 2011 que es va avançar el 2010, per tant, aquí tenim una 
desviació, però en qualsevol cas també es recullen obres finançades en els plans Zapatero. 
Per tant, podríem dir que a nivell d’operacions corrents, és on els ingressos s’han comportat 
d’una manera correcta com estaven pressupostats, bon comportament de l’IBI. En l’apartat 
de despeses, el control de despeses de personal també és important, la reducció de l’1,58% 
en relació al 2010, cal dir que a l’any 2011 s’aplica íntegrament el decret 8/2010, que al 2010 
només va ser de sis mesos, per tant, això l’efecte és més important. També el correcte 
comportament del capítol II, amb una reducció del 5,39% en relació al 2010. Sí que hi ha un 
increment de despesa financera, degut a que les despeses financeres han pujat per la 
situació del que és el mercat financer, i les transferències corrents, hi ha un increment 
important, donada la transferència de la Fundació Palafrugell – gent Gran, que es va 
incrementar.  Bàsicament podríem dir que la situació de liquidació a nivell de relació 
ingressos corrents – despeses corrents és correcta, ho veurem en el proper Ple, quan 
donem compte dels decrets de liquidació, en relació al romanent de Tresoreria i el que és el 
resultat pressupostari ajustat. Sí que és evident que comencem a tenir algunes tensions de 
tresoreria i per tant, ens cal començar a planificar-lo, donat que en aquests moments tenim 
força pendents de cobrament d’altres administracions. També, cada vegada més, els 
ciutadans, donat que tenen situacions econòmiques conflictives, demanen, cada vegada 
més, ajornaments d’impostos, i això fa que la tresoreria de l’ajuntament, no és que tinguem 
problemes, però hem d’estar-hi molt a sobre, i per això algunes inversions, caldrà, 
segurament, acotar-les en el temps, però en temes generals, la informació que es va donar 
a la Comissió d’Hisenda és aquesta, si algun regidor vol alguna informació addicional, en 

Ple de 28 de febrer de 2012  13 



Ajuntament de Palafrugell 

qualsevol moment, l’Interventor li pot subministrar, tant aquí en el plenari com al seu 
despatx. 
 
- senyora Galiana: Només, des del meu grup, volem donar un toc d’alerta als possibles 
problemes de liquiditat, que malgrat el pressupost, en principi és correcte i no hi ha 
problemes de dèficit, sí que és evident que cada vegada més hi ha més problemes en 
relació a la liquiditat, tal com se’ns va posar en coneixement, i per tant, el que sí que 
demanem és un toc d’alerta en aquest punt.  
 
- senyora Rivas: és un punt en el qual se’ns dóna coneixement per tant, no l’hem de votar. 
Assabentats pels membres que varen assistir a la Comissió de règim Interior, i una 
pregunta, la informació de la liquidació del pressupost, passarà en el Ple del mes que ve? 
 
- senyor Fernández: Bé, els decrets es firmen, per tant, seran decrets que passaran com a 
Resolucions de l’alcaldia, i es pot incorporar un punt a l’ordre del dia per informar sobre la 
liquidació definitiva. 
 
- senyor Rivas: Preferiríem pronunciar-nos, no a l’informe d’execució pressupostària sinó en 
el de liquidació. 
 
- senyor Lledó: Nosaltres ens reafirmarem també una mica en els punts que han comentat, 
sobretot la senyora Galiana, del Partit Popular, que també tenim, com vostè també ha 
comentat, aquesta inquietud en els fons líquids, la disminució que hi ha hagut aquest any, 
que entenem que venen, com s’ha comentat, als impagaments d’altres administracions, per 
tant, aquí nosaltres donarem el nostre suport per fer qualsevol tipus d’actuació perquè les 
administracions paguin allò que ens deuen. També és veritat, com vostè ha comentat, que 
s’ha pogut contenir la despesa, que això també venia, ho ha comentat, de l’anterior mandat, 
que ja es va fer el Pla d’Austeritat, i en aquesta línea també voldríem comentar que en el Ple 
de Pressupostos d’enguany, varem parlar de fer un nou Pla d’Austeritat o una nova proposta 
per donar continuïtat a aquest Pla d’austeritat que havíem aprovat en l’anterior mandat, això 
encara, a dia d’avui, no tenim coneixement d’aquest nou Pla, i per tant, aprofitant aquest 
punt, ens agradaria si es pogués respondre, com està i quan tindrem possibilitat de 
participar-hi?.    
 
- senyor Fernández: Bé, en relació a la darrera pregunta que fa vostè, senyor Lledó, la 
comissió d’Estabilitat, que es va crear a l’anterior mandat, es va convocar abans de Festes, 
que s’hi va incorporar al comitè d’Empresa i a la Junta de Personal, perquè recordem que 
estava formada només pel Regidor d’hisenda i Intervenció, per tant, hem fet una proposta, 
que en tot cas li podem fer arribar des d’Intervenció, que és prorrogar les mesures que hi 
havia en el Pla anterior, i incorporar alguns elements nous, que fins i tot una de les 
propostes que hi havia, la moció que va presentar l’Entesa en el Ple passat, sobre el tema 
de l’IBI, era el punt número 8, que aquest Pla d’Austeritat ho contemplava, per tant, li podem 
fer arribar aquesta proposta, i tampoc hi hauria cap problema, si l’Interventor ho creu oportú, 
que en el proper plenari, aquest Pla d’austeritat es pugui passar. Ja dir, es va convocar, hi 
varen participar els membres del Comitè i de la Junta de Personal. 
Compartim el que han dit els dos grups, tant el Partit Popular com Esquerra, en relació al 
tema de tresoreria, però voldria posar de manifest que aquest tema de tresoreria no ve 
d’ara, jo crec que, vull parlar de memòria, però quan varem fer el canvi de govern, a l’estiu, 
l’arqueig de tresoreria, a l’any 2011, hi havia un arqueig que em sembla que era al voltant 
dels 6.000.000 euros, però si comparem el 2011 del 2007, era d’11.000.000 euros, vull dir 
que la tensió de tresoreria ja fa anys que es comença a manifestar. És evident que ara, en 
aquests moments, fruit que tenim més import pendent, i fruit segurament també que cada 
vegada hi ha més ciutadans que demanen ajornaments d’impostos, i que també, d’alguna 
manera, hem flexibilitat les condicions per accedir a aquests ajornaments, ens crea més 
tensió, i per això, segurament, com veuran vostès en el Pla d’Austeritat, parlem que 
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determinades inversions, si no tenim recursos que ens vinguin de la generalitat, conforme 
ens paguen el que ens deuen, no les podrem adjudicar, donat que això seria fer el problema 
més gros. Per tant, compartim aquesta inquietud, hi estarem a sobre. En aquests moments, 
no tenim problemes, a més a més, encara hem de signar el crèdit, que no ho hem fet 
encara, també hem de tenir en compte que hem modificat el calendari del contribuent, i el 
mes de maig es passa al primer pagament del rebut domiciliat de l’IBI, per tant, la previsió a 
curt i mig termini és que no tinguem tensió de tresoreria, però això no vol dir que no hem de 
baixar la guàrdia, hi hem d’estar a sobre, per intentar que no tinguem aquesta necessitat de 
Tresoreria. 
 
A continuació es dóna coneixement als membres del Plenari, de la següent informació: 
    
 
Vist l’article 207 del Reial Decret Legislatiu 2/2004 pel qual s’aprova el text refós de la Llei 
Reguladora de les Hisendes Locals, que diu textualment: 
 
“La Intervención de la entidad local remitirá al Pleno de la entidad, por conducto de la 
presidencia, información de la ejecución de los presupuestos y del movimiento de la 
tesorería por operaciones presupuestarias independientes y auxiliares del presupuesto y de 
su situación, en los plazos y con la periodicidad que el Pleno establezca” 
 
Vista la disposició addicional segona de les Bases d’Execució del Pressupost aprovades pel 
Ple de la corporació en data 25 de novembre de 2010, que estableix que la Informació a 
remetre al Ple haurà de contenir la següent informació: 
 

D’acord amb l’establert a l’article 207 del Reial Decret Legislatiu 2/2004 pel qual 
s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, abans de la 
finalització de cada semestre natural es remetrà al Ple informació referent a 

1. Execució pressupost de despeses corrents, que contindrà per cada aplicació 
pressupostària: 

a. Els crèdits inicials, les seves modificacions i els crèdits definitius 
b. Les despeses compromeses 
c. Les obligacions reconegudes netes 
d. Els pagaments realitzats 

2. Execució pressupost d’ingressos corrents, que contindrà per cada aplicació 
pressupostària: 

a. Les previsions inicials, les seves modificacions i les previsions 
definitives 

b. Els drets reconeguts nets 
c. La recaptació neta 

3. Els moviments i la situació de la tresoreria 
 

S’incorporarà com a annex els informes i relacions previstes a l’article 18.14 i 18.15 
de les present Bases. 
 
La informació referent al primer semestre s’haurà de remetre en el Ple ordinari del 
mes de juliol del mateix any, o immediatament posterior si aquest no es realitzés, i la 
informació referent al segons semestre  s’haurà de remetre en el Ple ordinari del mes 
de febrer de l’any següent , o immediatament posterior si aquest no es realitzés. 

 
 
Vist l’establert a les regles 105 i 106 de la Instrucció del model normal de comptabilitat local. 
 
El Ple de l’Ajuntament es dóna per assabentat de l’estat d’execució del Pressupost municipal 
a data 31 de desembre de 2011, d’acord amb l’establert a l’article 207 del Reial Decret 
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Legislatiu 2/2004 pel qual s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes 
Locals.  
 
 
10.- DENOMINACIÓ DE CARRERS.- Aprovació.- 
 
Intervé la senyora Zaragoza manifestant que es va constituir la Comissió del Nomenclàtor, 
per acord de Junta de Govern Local el dijous passat, es va convocar, es va reunir ahir 
dilluns, i es va acordar la denominació de dos carrers, que necessitaven amb urgència el 
nom. Un era el carrer de la granota. La comissió del Nomenclàtor va acordar que es digués 
carrer de la Granota per dos factors diferents, un per coherència, perquè és el carrer que 
segueix del carrer de la granota del terme municipal de Mont-ras, que està col.lindant; i 
l’altre perquè la comissió va considerar oportú mantenir els noms del paratges, i aquell 
paratge es diu paratge de la granota, i entenien que era bo que el carrer es digués carrer de 
la granota per no perdre el nom del Paratge, perquè els tècnics varen dir que es van perdent 
els noms del Paratges. 
Després, hi ha un altre carrer a la Zona Industrial, a Brugueres 2, que varen acordar, en 
Comissió, que es digués Passatge dels Escairadors, donat que el sector Brugueres és zona 
Industrial i tots els carrers tenen noms d’energia o de termes vinculats amb la toponímia del 
suro, com el carrer Trefí, es va acordar que es digués Passatge dels Escairadors, en 
homenatge als artesans escairadors, que en el seu moment varen tenir una tasca important 
a la indústria del suro. 
 
- senyora Rivas: En aquesta ocasió sí que s’ha reunit la Comissió, l’únic que dues, coses, 
una, els hi demanaríem, si pot ser, que la propera vegada, quan es convoqui una comissió 
es faci amb una mica més de temps, varem rebre, per correu electrònic la convocatòria, com 
vostè deia, el dijous dia 23 a les 10.30 hores del matí, i se’ns convocava pel dilluns a les 
12.30 hores. En primer lloc, normalment les comissions, quan hi participa l’oposició se 
celebren a la tarda, pels horaris laborals, amb la qual cosa, els hi agrairíem, si pot ser, que 
es convoquin a la tarda, i per altra banda, amb una mica més d’antel.lació perquè tots els 
que estem a l’oposició ens hem d’organitzar amb altres coses. Per altra banda,  un dubte 
que tenim, que potser estem errats, però, es convoca la Comissió ahir per passar en el Ple 
d’avui, però potser ha de ser el senyor Secretari qui ho respongui, però tots els temes que 
passen per Ple, no han de passar per Comissió Informativa?  
 
- senyor secretari: Tots no, aquí, en tot cas, si voleu el que es pot acordar és la urgència 
dels temes que no han entrat per Comissió Informativa.  
 
- senyor Fernández: Però sí que ha passat per una altra comissió, però el Ple ja estava 
convocat. 
 
- senyor secretari: Sí, però el Ple ja estava convocat, però podem ratificar la urgència. 
 
Tot seguit se sotmeten a votació les propostes d’acord, per la qual cosa, en conseqüència: 
 
 
1) Vista la següent proposta presentada per l’Àrea de Alcaldia i informada favorablement per 
la Comissió del Nomenclàtor, del dia 27 de febrer de 2012, a fi de regularitzar la situació, ja 
que l’esmentat carrer no té nom a la part del municipi de Palafrugell: 
 
Carrer de la Granota, des de la plaça de Floreal Radresa fins a trobar el carrer de que porta 
el mateix nom al terme municipal de Mont-ras, i que corre paral·lel al carrer del Carrilet. 
 
Atès el que disposa l’article 75.1 del Reial Decret 1690/1986, d’11 de juliol, pel qual s’aprova 
el Reglament de Població i Demarcació Territorial de les Entitats Locals. 
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Atès el que disposa l’apartat 4t. de la Resolució de 9 d’abril de 1997, de la Sots Secretaria 
del Ministeri de la Presidència, per la que es disposa la publicació de la Resolució d’1 d’abril 
de l’INE per la que es dicten instruccions tècniques als ajuntaments sobre retolament de vies 
urbanes. 
  
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Primer.- Donar nom al següent carrer: 
 
Nucli de Palafrugell 
 
Carrer de la Granota, des de la plaça de Floreal Radresa fins a trobar el carrer de que porta 
el mateix nom al terme municipal de Mont-ras, i que corre paral·lel al carrer del Carrilet. 
 
Segon.- Notificar l’esmentat acord a les diferents àrees de l’Ajuntament de Palafrugell, a 
Correus, al Centre de Gestió Cadastral, a les empreses subministradores de serveis (Sorea, 
Fecsa-Endesa, Telefònica, Gas Natural) i al Registre de la Propietat i a l’Arxiu Municipal. 
 
 
A continuació s’acorda per unanimitat i per raons d’urgència, incloure aquest nou apartat de 
denominació de carrers, que no ha estat dictaminat per la Comissió Informativa de Règim 
Interior, Pressupost i Hisenda, ni per cap altre: 
 
 
2) Vista la següent proposta presentada per l’Àrea de Alcaldia  i informada favorablement per 
la Comissió del Nomenclàtor, del dia 27 de febrer de 2012, ja que l’esmentat passatge no té 
nom: 
 
Passatge dels Escairadors, situat al Paratge de les Brugueres d’acord amb el plànol que 
consta a l’expedient administratiu. 
 
Atès el que disposa l’article 75.1 del Reial Decret 1690/1986, d’11 de juliol, pel qual s’aprova 
el Reglament de Població i Demarcació Territorial de les Entitats Locals. 
 
Atès el que disposa l’apartat 4t. de la Resolució de 9 d’abril de 1997, de la Sots Secretaria 
del Ministeri de la Presidència, per la que es disposa la publicació de la Resolució d’1 d’abril 
de l’INE per la que es dicten instruccions tècniques als ajuntaments sobre retolament de vies 
urbanes. 
  
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Primer.- Donar nom al següent passatge: 
 
Nucli de Palafrugell 
 
Passatge dels Escairadors, situat al Paratge de les Brugueres d’acord amb el plànol que 
consta a l’expedient administratiu. 
 
Segon.- Notificar l’esmentat acord a les diferents àrees de l’Ajuntament de Palafrugell, a 
Correus, al Centre de Gestió Cadastral, a les empreses subministradores de serveis (Sorea, 
Fecsa-Endesa, Telefònica, Gas Natural) i al Registre de la Propietat i a l’Arxiu Municipal. 
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11.- PLA DE MILLORA URBANA DEL SECTOR PMU-2.2, RIERA MAS DEL LLOR EST, 
DE TAMARIU.- Nova aprovació inicial.- 
 
Intervé el senyor Fernández manifestant que aquest és un tema que ja havia passat el dia 
23 de desembre de 2009, per tant, amb l’anterior govern, aquí es torna a demanar la 
tramitació i s’hi introdueixen algunes esmenes que bàsicament fan referència a la ubicació 
de l’equipament. Donat el termini passat des de l’aprovació inicial, els Serveis Tècnics 
consideren que és millor tornar a fer una aprovació inicial perquè tingui més garantia 
jurídica, per tant és el que es port avui al plenari, una nova tramitació de l’aprovació inicial, 
donat que l’anterior s’havia fet el mes de desembre de 2009. 
 
Tot seguit se sotmet a votació la proposta d’acord, per la qual cosa, en conseqüència: 
 
 
VIST que el Ple Municipal, a la sessió celebrada el 23 de desembre de 2009, va aprovar 
inicialment el document del Pla de millora urbana i del Projecte d’urbanització del sector 
PMU-2.2, Riera Mas del Llor Est, de Tamariu, promogut per la societat Alzinol, SL, 
representada pel senyor Josep Maria Fló Lario, disposant l’obertura d’un període 
d’informació pública d’un mes, durant el qual es varen presentar un total de quatre 
al·legacions, i sol·licitant diversos informes, tant interns com externs, que es varen incorporar 
a l’expedient. 
 
ATÈS que l’acord d’aprovació inicial supeditava la continuació del tràmit d’aprovació 
d’aquest Pla de millora urbana i Projecte d’urbanització a la introducció d’una sèrie 
d’esmenes i observacions transcrites íntegrament al citat acord, i a les que es poguessin 
derivar del tràmit d’informació pública i dels diversos informes a incorporar a l’expedient. 
 
ATÈS que fins el passat 19 de desembre de 2011, amb registre d’entrada núm. 18.457, la 
societat promotora Alzinol, SL, representada pel senyor Josep Mª Fló Lario, no va presentar 
a l’Ajuntament nous exemplars esmenats d’aquest Pla de millora urbana i del Projecte 
d’urbanització del sector PMU-2.2, Riera Mas del Llor Est, de Tamariu. 
 
ATÈS l’informe emès per l’Enginyer Tècnic Municipal, senyor Santiago Peralta, el 26 de 
gener de 2012, on manifesta que s’han introduït a la nova documentació la pràctica totalitat 
de les observacions detallades al seu informe de 16 de febrer de 2010. 
 
ATÈS l’informe emès per la Tècnica de l’Àrea de Medi Ambient de l’Ajuntament, la senyora 
Rut Palomeque Abaurrea, el 30 de gener de 2012, on manifesta que s’han introduït diversos 
de les observacions detallades al seu primer informe de 27 de juliol de 2010, tot i que caldrà 
incorporar d’altres esmenes puntuals al projecte d’urbanització, quan es reprengui la seva 
tramitació. 
 
ATÈS l’informe emès per l’Arquitecte Municipal, senyor Jordi Font Bel, en data 24 de febrer 
de 2012 on, una vegada examinada la nova documentació presentada assenyala que 
s’incorpora un apartat previ on es justifica el compliment de cadascuna de les esmenes 
sol·licitades i sobre les quals fa les següents observacions: 
 
“Es modifica la ubicació de l’equipament, situant-lo a la part més propera al nucli urbà de 
Tamariu, tal com es demanava. 
 
Es manté la qualificació a213, essent d’aplicació directa les regulacions definides al POUM i, 
per tant, caldrà suprimir dels plànols les claus a213.1 i a213.2, per l’específica a213, en 
funció que s’ha constatat que amb l’aplicació directa dels paràmetres es compleixen les 
determinacions de la fitxa contemplada al POUM. 
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Igualment, es mantenen les determinacions de la zona a33, ja predefinides a la normativa 
del POUM, amb la qual cosa no cal fixar una subzona específica. 
 
Pel que fa a l’àmbit, s’ha ajustat en funció de les delimitacions de les propietats, tant pel que 
fa a la part del límit amb la riera, situada a l’oest del sector, com pel que fa al límit de la finca 
al nord-oest del sector. Cal dir que la delimitació de les finques que constitueixen el sector 
ha estat objecte de quatre al·legacions i, tot i que algunes determinacions s’han recollit, 
d’altres no, pel que segueix essent  conflictiu el títol de les finques però, en qualsevol cas, a 
efectes de planificació, no s’impedeix la seva tramitació. 
 
Cal advertir que els paràmetres urbanístics que planteja l’acord de la Comissió Territorial 
d’Urbanisme, no són correctes atès que no s’ajusten als definits en el POUM ja que, per una 
part, el coeficient d’edificabilitat és de 0,4 m2 sostre/m2 sòl, i a l’acord es contempla el 0,56 
m2 sostre/m2 sòl i, en quant a la superfície  mínima de parcel·la, al POUM s’estableix 
de 800.- m2, admetent la possibilitat  de reduir-la a 680.- m2 si s’aparella, i a l’acord es 
planteja que ha de ser de 600.- m2.” 
 
ATÈS que al mateix informe, i a títol de conclusió, l’Arquitecte Municipal considera que, en 
funció que la nova documentació d’aquest Pla de millora urbana s’ajusta a les 
determinacions del POUM i que s’incorporen la major part de les observacions exigides, es 
pot seguir el tràmit d’aprovació però, atesos els canvis introduïts i el termini transcorregut 
respecte de l’aprovació inicial de l’any 2009, considera més adequat procedir a una nova 
aprovació inicial i tornar a sotmetre l’expedient a informació pública, tot sol·licitant el 
corresponent informe als Serveis Territorials d’Urbanisme.  
 
ATÈS l’informe emès per la Comissió informativa d’urbanisme, pla de barris, obres 
públiques, serveis municipals i medi ambient, a la sessió celebrada el 20 de febrer de 2012, 
on s’informa favorablement reiniciar al tràmit d’aprovació del Pla de millora urbana i 
posposar la represa de la tramitació del projecte d’urbanització. 
 
ATÈS l’informe conjunt emès per l’Assessora Jurídica Municipal, la senyora Júlia Giró Val, i 
pel Secretari de la Corporació, el senyor Jordi Turon Serra, en data 24 de febrer de 2012, on 
efectuen diverses consideracions sobre la documentació aportada i sobre el procediment a 
seguir per a la seva tramitació, indicant que per a la seva elaboració són d’aplicació el que 
determina l’article 70 del Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual s’aprova el Text 
refós de la Llei d’urbanisme i els articles 84 a 92 del Decret 305/2006, de 18 de juliol pel qual 
s’aprova el Reglament de la Llei d’urbanisme, i per a la seva tramitació s’haurà de tenir en 
compte el que determinen els articles 81 i 85 del Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost,  els 
articles 52 i 53 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la 
Llei municipal i de règim local de Catalunya, i la Resolució de l’Alcaldia 1493/2011, de 20 de 
juny de 2011, pel que es pot aprovar inicialment pel Ple Municipal aquest Pla de millora 
urbana, sotmetre’l a informació pública pel termini d’un mes amb les corresponents 
publicacions al Butlletí Oficial de la Província i a un diari d’àmplia difusió, citant personalment 
als propietaris dels terrenys afectats, d’acord amb el que determina l’article 102.3.a) del 
Decret legislatiu 1/2012 i sol·licitar els informes als organismes oportuns, d’acord amb el que 
determinen els articles 81.1 i 87.1 del mateix Decret legislatiu 1/2010, i tal com es detalla a 
l’informe de l’Arquitecte Municipal. 
 
ATÈS que al mateix informe conjunt de l’Assessora Jurídica Municipal i del Secretari de la 
Corporació, i en relació al termini transcorregut des de l’aprovació inicial de 23 de desembre 
de 2009, i de conformitat amb el que estableix l’article 89 del decret Legislatiu 1/2010, de 3 
d’agost, quan estableix els terminis per a la tramitació dels plans urbanístics derivats, i on 
disposa que la paralització de l’expedient per causa imputable a la part promotora en 
produeix la caducitat, d’acord amb la legislació de procediment administratiu comú, 
consideren que és convenient procedir a una nova aprovació inicial. 
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ATÈS el que preveu la Disposició addicional setena del Decret legislatiu 1/2010, de 3 
d’agost, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei d’urbanisme, pel que fa al compliment de 
les obligacions de publicitat per mitjans telemàtics. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per majoria, amb els vots a favor dels senyors Fernández, 
Rocas, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza i Mauri (PSC), els senyors Gómez, Prats, 
Pujol, les senyores Montalban i Frigola (CiU), els senyors Sabrià, Vilà, Lledó, la senyora 
Farrarons (ERC), la senyora Galiana i el senyor Rodrigo (PP), i del senyor Guerra (PxC),  
total divuit vots a favor; i les abstencions de les senyores Rivas i Recio, i del senyor Genover 
(Entesa),  total tres abstencions: 
 
Primer.- Deixar sense efecte l’acord del Ple Municipal pres a la sessió ordinària del 23 de 
desembre de 2009, en que s’atorgava l’aprovació inicial al Pla de millora urbana i al Projecte 
d’urbanització del sector PMU-2.2, Riera Mas del Llor Est, de Tamariu, atès que han 
transcorregut més de dos anys des de l’acord d’aprovació inicial i s’han introduït esmenes i 
correccions al document que fan necessària una nova aprovació inicial del mateix. 
 
Segon.- Atorgar l’aprovació inicial als nous exemplars del Pla de millora urbana del sector 
PMU-2.2, Riera Mas del Llor Est, de Tamariu, presentat per Alzinol, SA, representada pel 
senyor Josep Mª Fló Lario, en data 19 de desembre de 2011 i amb registre d’entrada núm. 
18.457 i redactat per Enginyeria Site, SL, representada per l’arquitecte senyor Xavier Piñana 
Fornos. 
 
Tercer.- Disposar l’obertura d’un període d’informació pública d’un mes d’aquest, amb la 
publicació d’un edicte al Butlletí Oficial de la Província i a un diari d’àmplia difusió provincial, 
la seva col·locació al Tauler d’edictes de l’Ajuntament, i la inserció d’aquest edicte al web 
municipal (www.palafrugell.cat) acompanyat d’una còpia d’aquest pla de millora urbana, per 
a la seva consulta per mitjà telemàtic.  
 
Quart.- Notificar aquest acord a la societat Alzinol, SA, als seus representants, a l’equip 
tècnic redactor, a tots els propietaris inclosos dins el seu àmbit, als propietaris que limiten 
amb l’àmbit d’aquest sector i a les persones o entitats que varen presentar al·legacions 
durant l’anterior període d’informació pública, a fi que durant el termini d’un mes a comptar 
des del dia següent al de la recepció de la notificació d’aquest acord puguin formular les 
al·legacions o observacions que considerin oportunes. 
 
Cinquè.- Notificar aquest acord als Serveis Territorials d’Urbanisme de Girona i sol·licitar 
que sigui emès el corresponent informe. 
 
 
12.- PLA DE MILLORA URBANA DEL MAS CAN TAULER, AL CARRER DEL RAMAL 
NÚM. 74, DE LLOFRIU.- Aprovació inicial.- 
 
VIST el Pla de millora urbana del Mas Can Tauler, al carrer Ramal núm. 74, de Llofriu, 
promogut per la senyora Montserrat Bonet Ricart, redactat per l’arquitecte senyor Martí 
Pagès Boix, i presentat al Registre General de l’Ajuntament el 26 de gener de 2012, amb 
núm. 1143. 
 
ATÈS l’informe emès per l’Arquitecte Municipal, el senyor Jordi Font Bel, en data 22 de 
febrer de 2012, on manifesta que la finca es troba a l’entrada del nucli rural de Llofriu, a 
l’encreuament entre el carrer Ramal i el camí de connexió entre Llofriu i el barri de la 
Barceloneta, i que l’àmbit de la intervenció es situa sobre la part de la finca anomenada Can 
Tauler, que el POUM de Palafrugell aprovat definitivament va classificar com a sòl urbà amb 
la qualificació d’a25, d’edificació aïllada en nucli rural. 
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ATÈS que al mateix informe l’Arquitecte Municipal manifesta que és d’aplicació el que 
determina l’article 212 de la normativa del POUM, amb la redacció aprovada en la tramitació 
de la Modificació puntual núm. 2 del POUM, sobre les normes urbanístiques, i quina 
transcripció literal és la següent: 

 
Art. 212 Normes particulars de la zona a25, d’edificació aïllada en nucli rural  
 
1.- Aquesta zona està constituïda per les estructures urbanes següents:  
 
Barri de Vilaseca  
Barri del Ninot  
Barceloneta  
L’Estació  
Llofriu  
Sta. Margarida  
Ermedàs  
Cap de Gall  
 
Es considerarà parcel·la edificable quan tingui una superfície superior a 400 m2 i un 
front mínim de 14 metres. 
  
Si no hi ha un pla especial de nucli rural que defineixi una regulació concreta no 
s’admetrà parcel·lar ni segregar finques, acceptant-se 1 habitatge cada 400 m2 de 
superfície amb un coeficient d’edificabilitat de 0,4 m2 sostre/m2 sòl i amb una alçada 
de 7 metres corresponent a PB+1 planta pis.  
 
Quan a les parcel·les contigües hi hagi edificacions amb mitgera a la parcel·la sense 
edificar, la nova edificació es disposarà adossada, cobrint la mitgera preexistent. 
  
Si la parcel·la es troba entre dues mitgeres preexistents i té un front inferior a 9 
metres, la nova edificació cobrirà obligatòriament ambdues mitgeres. Si la seva 
separació és més gran, la nova edificació, podrà fer-se adossada, amb una separació 
mínima de 3 metres respecte a la partió no edificada i es tractarà adequadament la 
mitgera que hagi de quedar vista.  
 
Les parcel·les d’amplària superior als 12 metres, i que no es trobin en cap de les 
situacions descrites a l’apartat anterior, s’edificaran en règim d’ocupació de parcel·la, 
complint el que preveuen aquestes normes per a les zones a.21 de la categoria 
corresponent, pel que fa a les separacions a llindars, acceptant-se un habitatge per 
parcel·la, i caldrà la tramitació prèvia d’un projecte d’urbanització quan no estigui 
clarament definida l’alineació del vial.  
 
2.- Usos de l’edificació  

 
L’ús de l’edificació serà preferentment el d’habitatge unifamiliar. S’hi permetran, 
d’acord amb el caràcter rural dels nuclis ordenats, els usos agrícoles units 
tradicionalment a la residència.  
 
S’hi admeten, en qualsevol situació, la residència col·lectiva i l’hostaleria, en quin cas 
el coeficient d’edificabilitat aplicable serà de 0,80 m2 sostre/m2 sòl, i els usos 
assistencials, educatius, sanitaris, religiosos, culturals i esportius. 
  
Prèviament a materialitzar el coeficient d’edificabilitat del 0,80 m2 sostre/m2 sòl, 
caldrà haver tramitat un PMU que garanteixi que la volumetria resultant s’integri 

Ple de 28 de febrer de 2012  21 



Ajuntament de Palafrugell 

adequadament a l’entorn i efectuar les cessions per dotacions que compensin 
l’augment del sostre d’acord amb l’article 94 del Text Refós de la Llei d’urbanisme. 
 
S’hi admeten els usos comercials en situació 2a. i en locals de menys de 200 m2.  
 
Aquesta limitació serà vàlida fins a la tramitació d’un Pla Especial que reguli el nucli 
concret. 
 
S’hi admeten, també, els tallers i les indústries de 1a. i 2a. categoria i els magatzems 
de 1a. categoria en situació 2a., sempre que la seva localització en el nucli ho 
permeti, d’acord amb les normes de l’article 185, i que la seva superfície sigui inferior 
a 400 m2.  
 
L’ús de garatges queda limitat als particulars.  
 
3.-Plans especials de protecció.  

 
El desenvolupament de les determinacions de l’ordenació del sòl urbà en els nuclis 
rurals serà objecte d’un Pla Especial, per tal de protegir el caràcter rústic de les 
edificacions, els valors històrics i ambientals, el medi natural, la millora de la 
urbanització, etc. 
  
Amb aquesta finalitat es preveu, de forma prioritària, la redacció del Pla especial 
d’Ermedàs i fins a la seva aprovació, s’estarà a allò que preveu la normativa d’aquest 
Pla. 

 
ATÈS  que al mateix informe de l’Arquitecte Municipal, i a títol de conclusió, manifesta el 
següent: 

 
“.... 
 L’objectiu del present Pla de millora urbana és precisament donar compliment a les 
determinacions de l’article 212 i, en conseqüència, es tramita el PMU exigit tot 
incorporant una solució volumètrica integrada a l’entorn, i proposant efectuar les 
cessions per dotacions amb el seu equivalent econòmic 
 El Pla de Millora Urbana no contempla modificacions sobre l’ordenació prefixada del 
POUM i en conseqüència es manté la qualificació de zona aLV de verd privat en la 
franja paral·lela al carrer Ramal i en funció que no es contempla esgotar l’edificabilitat 
permesa pel POUM és fixa una qualificació específica anomenada a25p1 on es recull 
el coeficient d’edificabilitat de 0,57 m2st/m2 sòl i sobre aquest es fixen les cessions 
de majors reserves per dotacions i d’aprofitament urbanístic que s’han de cedir a 
l’ajuntament, que es traduiran en el seu equivalent econòmic. 

 
 En funció que el PMU s’ajusta a les determinacions fixades pel POUM, es pot 
aprovar inicialment però caldrà que en el procés de tramitació es faci constar a la 
documentació específica de la zona a25 que l’edificabilitat que superi el llindar del 
coeficient 0,40 m2st/m2 sòl es destinarà únicament a usos de residència col·lectiva i 
d’hostaleria, i que en qualsevol cas, la finca tindrà la condició d’indivisibilitat i que 
només s’admetrà l’habitatge existent. 

 
 Amb independència d’aquest informe sobre la tramitació de l’expedient, caldria que el 
mateix s’inclogui a l’ordre del dia de la Comissió de Patrimoni de l’Ajuntament de 
Palafrugell, atenent que l’edificació existent està inclosa en el catàleg del PEPIPH, 
advertint que si es fan obres que afectin a l’edificació protegida, també caldrà 
demanar informe als Serveis Territorials de Cultura de Girona. 
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 Finalment, durant el tràmit d’informació pública, s’haurà de sol·licitar informe als 
Serveis Territorials d’Urbanisme de Girona.” 

 
ATÈS l’informe emès per la Comissió informativa d’urbanisme, pla de barris obres, serveis, 
medi ambient, patrimoni i millora de la qualitat urbana, a la sessió del 20 de febrer de 2012. 
 
ATÈS l’informe conjunt emès per l’Assessora Jurídica Municipal, la senyora Júlia Giró Val, i 
pel Secretari de la Corporació, el senyor Jordi Turon Serra, en data 27 de febrer de 2012, on 
manifesten que aquest Pla de millora urbana es promou per donar compliment a les 
determinacions de l’article 212 de la normativa del POUM, modificat per la Modificació 
puntual núm. 2 del POUM, efectuant diverses consideracions sobre la documentació 
aportada i sobre el procediment a seguir per a la seva tramitació, indicant que per a la seva 
elaboració són d’aplicació el que determina l’article 70 del Decret legislatiu 1/2010, de 3 
d’agost, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei d’urbanisme i els articles 84 a 92 del Decret 
305/2006, de 18 de juliol pel qual s’aprova el Reglament de la Llei d’urbanisme, i per a la 
seva tramitació s’haurà de tenir en compte el que determinen els articles 81 i 85 del Decret 
legislatiu 1/2010, de 3 d’agost,  els articles 52 i 53 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, 
pel qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, i la 
Resolució de l’Alcaldia 1493/2011, de 20 de juny de 2011, pel que es pot aprovar inicialment 
pel Ple Municipal aquest Pla de millora urbana, sotmetre’l a informació pública pel termini 
d’un mes amb les corresponents publicacions al Butlletí Oficial de la Província i a un diari 
d’àmplia difusió, citant personalment als propietaris dels terrenys afectats, d’acord amb el 
que determina l’article 102.3.a) del Decret legislatiu 1/2012 i sol·licitar els informes als 
organismes oportuns, d’acord amb el que determinen els articles 81.1 i 87.1 del mateix 
Decret legislatiu 1/2010, i tal com es detalla a l’informe de l’Arquitecte Municipal. 
 
ATÈS el que preveu la Disposició addicional setena del Decret legislatiu 1/2010, de 3 
d’agost, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei d’urbanisme, pel que fa al compliment de 
les obligacions de publicitat per mitjans telemàtics. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Primer.- Aprovar inicialment el Pla de millora urbana del Mas Can Tauler, al carrer del 
Ramal núm. 74, de Llofriu, promogut per la senyora Montserrat Bonet Ricart i redactat per 
l’arquitecte senyor Martí Pagès Boix, supeditant la continuació del tràmit d’aprovació a la 
introducció de les observacions recollides a l’informe de l’Arquitecte Municipal, transcrites en 
aquest mateix acord i a les que es puguin derivar del període d’informació pública i dels 
diversos informes a incorporar a l’expedient.  
 
Segon.- Disposar l’obertura d’un període d’informació pública d’un mes d’aquest Pla de 
millora urbana, amb la publicació d’un edicte al Butlletí Oficial de la Província i a un diari 
d’àmplia difusió a la província, la seva col·locació al Tauler d’edictes de l’Ajuntament, i la 
inserció d’aquest edicte al web municipal (www.palafrugell.cat) acompanyat d’una còpia del 
pla de millora urbana objecte d’aquesta aprovació inicial, per a la seva consulta per mitjà 
telemàtic.  
 
Tercer.- Notificar aquest acord a la senyora Montserrat Bonet Tauler i a l’equip tècnic 
redactor, i a fi que durant el termini d’un mes a comptar des del dia següent al de la recepció 
de la notificació d’aquest acord, puguin formular les al·legacions o observacions que 
considerin oportunes. 
 
Quart.- Notificar aquest acord a la Comissió de Patrimoni de l’Ajuntament perquè emeti el 
corresponent dictamen, i als Serveis Territorials d’Urbanisme a Girona, als quals es farà 
tramesa d’un exemplar d’aquest Pla de millora urbana, perquè puguin emetre els respectius 
informes. 
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13.- CONVENI URBANÍSTIC ENTRE L’AJUNTAMENT DE PALAFRUGELL, LA SENYORA 
ADORACIÓ PÉREZ ALARCÓN, EL SENYOR JOSEP MARIA SELGA JORBA I LA 
SOCIETAT “NOVAINEXA, SL”, REFERENT A LA GESTIÓ URBANÍSTICA I A LA 
URBANITZACIÓ DEL POLÍGON DE NORMALITZACIÓ DE FINQUES PNF-3.1, CARRER 
XAREMBECO, DE LLAFRANC.- Aprovació inicial.- 
 
Intervé el senyor Fernández manifestant que aquest és un conveni llargament esperat, de 
molts i molts anys, va començar, crec recordar l’any 1996, i finalment s’ha arribat a un acord, 
i a partir d’aquest conveni es retiren tots els contenciosos que estiguin en vigor, i per tant, 
això permet acabar les obres de forma definitiva i donar una sortida a tota aquella obra que 
és una gran reivindicació, per tant, penso que aquest és un d’aquells punts que fa una gran 
satisfacció poder-los portar al Plenari, per qualsevol equip de govern. 
 
- senyor Genover: L’endemà de la Comissió Informativa, venien els veïns, suposo que varen 
estar d’acord amb tot? 
 
- senyor Fernández: Sí. Nosaltres. Si no haguéssim signat el conveni no l’haguéssim portat 
al Plenari, el conveni està signat pels veïns i per mi, sinó no hauria vingut al Plenari.  
 
- senyor Genover: Es podrà acabar definitivament el carrer perquè s’està deteriorant i es 
podran treure les tanques d’obra i tot el que hi ha, molt bé. 
 
- senyora Rivas: És cert, com vostè deia, que és un tema d’aquells que ja toca donar-li el 
punt i final, el que passa és que nosaltres tenim un dubte al respecte. El conveni està signat, 
era una de les preguntes que volíem fer, si l’endemà de la Comissió Informativa s’havia 
arribat a signar el conveni o no, perquè n’hi ha alguns que després no es firmen, i nosaltres 
encara no sabem que s’hagin retirat els contenciosos. Aquest és el procés que ells han de 
fer entre l’aprovació inicial i l’aprovació definitiva, per tant, encara no tenim la conformitat 
que els contenciosos estiguin retirats. 
 
- senyor Fernández: L’acord que hi ha amb les parts, és que una vegada el Ple ho aprovi de 
forma inicial, automàticament retiren els contenciosos, aquest el que varem pactar. 
 
- senyora Rivas: això és el que vostès varen signar, que un cop aprovat inicialment han de 
retirar els contenciosos. 
 
- senyor Fernández: Ells els retiren i ens farien arribar l’escrit conforme han retirat els 
contenciosos. En qualsevol cas, hi ha un tema que és evident, i és que aquest és l’acord 
que se signa, i nosaltres encara hem de fer l’aprovació definitiva, per tant, en el supòsit que 
no ho fessin, l’Ajuntament és el primer interessat en què realment ho retirin, i les parts 
també, per tant, és un conveni que és un tema simplement formal, que cal que hi hagi una 
aprovació inicial per si alguna de les parts directament implicades, o terceres implicades, 
puguin fer al·legacions, és un tràmit merament legal. 
 
- senyora Rivas: La pregunta és, si des d’ara fins a l’aprovació definitiva, els propietaris no 
retiren els contenciosos, no farem l’aprovació definitiva?  
 
- senyor Fernández: És així, no l’aprovaríem definitivament. 
 
- senyora Rivas: Perfecte, això és el que volia que vostè em digués. 
 
- senyor Fernández: Nosaltres, per poder-lo portar a aprovació definitiva, caldrà que ens 
justifiquin que han retirat els contenciosos, sinó no l’aprovarem.  
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- senyor Sabrià: Només per dir que des de l’any 1996 hi han participat molts regidors, molts 
tècnics i moltíssima gent, per tant, crec que ens hem de felicitar de portar això aquí, i encara 
més ens n’haurem de felicitar quan passi l’aprovació definitiva i s’hagin retirat tots els 
contenciosos i donem el tema definitivament per tancat. També crec que és bo destacar que 
en un moment donat es prengués la decisió de fer-ho per cooperació, i per tant, poder tirar 
endavant aquesta obra i forçar als propietaris a què finalment hagin acabat tancant, perquè 
sinó estaríem probablement al mateix punt on érem i per tant, evidentment que hi votarem a 
favor, i que crec que tots hem d’estar contents d’haver arribat a aquest punt. 
 
Tot seguit se sotmet a votació la proposta d’acord, per la qual cosa, en conseqüència: 
 
 
VIST que en data 21 de febrer de 2012 es va formalitzar el Conveni urbanístic entre 
l’Ajuntament de Palafrugell, representat per l’Alcalde-President, el senyor Juli Fernández 
Iruela, assistit pel Secretari de la Corporació, el senyor Jordi Turon Serra, la senyora 
Adoració Pérez Alarcón, el senyor Josep Maria Selga Jorba i la societat Novainexa, SL, 
representada per la senyora Isabel Ventós Omedes, en relació a la gestió urbanística i a la 
urbanització del polígon de normalització de finques PNF-3.1, carrer Xarembeco, de 
Llafranc. 
 
ATÈS l’informe emès per la Comissió informativa d’urbanisme, pla de barris, obres 
públiques, serveis municipals i medi ambient, a la sessió celebrada el 20 de febrer de 2012. 
 
ATÈS l’informe conjunt emès per l’Assessora Jurídica Municipal, la senyora Júlia Giró Val, i 
pel Secretari de la Corporació, el senyor Jordi Turon Serra, en data 24 de febrer de 2012 on 
consideren que és d’aplicació el que disposen els articles 8 i 104 del Decret legislatiu 
1/2010, de 3 d’agost, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei d’urbanisme i els articles 25 i 
26 del Decret legislatiu 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la Llei 
d’urbanisme. 
 
ATÈS que al mateix informe conjunt de l’Assessora Jurídica Municipal i del Secretari de la 
Corporació, fan especial esment al que es transcriu a continuació: 
 

“Per la seva especial transcendència, cal fer especial incidència en el compliment de 
la clàusula Cinquena de l’esmentat Conveni en tant que els senyors Pérez-Selga es 
comprometen a sol·licitar la suspensió de tots aquells recursos contenciosos 
administratius actualment en tràmit, en els quals figuren com a part actora, amb 
l’objectiu d’executar el Polígon de normalització de finques PNF-3.1 dins la setmana 
següent a l’aprovació inicial del Conveni pel Plenari Municipal. I una vegada donat 
compliment al present Conveni i a la seva execució, la senyora Adoració Pérez 
Alarcón i el senyor Josep Maria Selga Jorba es comprometen a desistir en els 
recursos contenciosos administratius en els quals figuren com a part actora i, així 
també, Novainexa, SL es compromet a no recórrer en via administrativa ni en via 
contenciosa administrativa: I) El projecte de reparcel·lació del Polígon de 
normalització de finques PNF-3.1,  carrer Xarambeco, de Llafranc, en la modalitat de 
cooperació, que aprovi en el seu dia amb caràcter definitiu l’Ajuntament de 
Palafrugell conforme al present Conveni; i, II) Aquells acords relatius a la dissolució i 
liquidació de la Junta de Compensació del Polígon PNF- 3.1 carrer Xarambeco.” 

 
ATÈS que, a títol de conclusió, a l’informe conjunt de l’Assessora Jurídica Municipal i del 
Secretari de la Corporació, manifesten que es pot procedir a l’aprovació inicial del conveni 
urbanístic, si bé, i a efectes de garantir l’efectiu compliment de l’apartat primer de la clàusula 
cinquena del dit Conveni, cal condicionar la seva eficàcia al compliment per part dels 
senyors Pérez–Selga de sol·licitar davant l’òrgan jurisdiccional corresponent la suspensió del 
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recursos contenciosos administratius en els quals hi constin com a part actora, dins el 
termini pactat. 
 
ATÈS el que preveu la Disposició addicional setena del Decret legislatiu 1/2010, de 3 
d’agost, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei d’urbanisme, pel que fa al compliment de 
les obligacions de publicitat per mitjans telemàtics. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Primer.- Aprovar inicialment el Conveni urbanístic formalitzat el 21 de febrer de 2012 entre 
l’Ajuntament de Palafrugell, representat per l’Alcalde-President, el senyor Juli Fernández 
Iruela, i assistit pel Secretari de la Corporació, el senyor Jordi Turon Serra, la senyora 
Adoració Pérez Alarcón, el senyor Josep Maria Selga Jorba i la societat Novainexa, SL, 
representada per la senyora Isabel Ventós Omedes, en relació a la gestió urbanística i a la 
urbanització del polígon de normalització de finques PNF-3.1, carrer Xarembeco, de 
Llafranc. 
 
Segon.- Disposar l’obertura d’un període d’informació pública d’un mes d’aquest Conveni 
urbanístic, amb la publicació d’un edicte al Butlletí Oficial de la Província i a un diari d’àmplia 
difusió provincial, la seva col·locació al Tauler d’edictes de l’Ajuntament, i la inserció 
d’aquest edicte al web municipal (www.palafrugell.cat) acompanyat d’una còpia del citat 
conveni objecte d’aquesta aprovació inicial, per a la seva consulta per mitjà telemàtic.  
 
Tercer.- Notificar aquest acord a tots els signants del conveni urbanístic i als seus 
representants, en el ben entès que l’eficàcia d’aquest acord d’aprovació inicial queda 
supeditada a que els senyors Pérez-Selga sol·licitin, dins el termini pactat i davant l’òrgan 
jurisdiccional corresponent, la suspensió dels recursos contenciosos administratius en els 
quals hi constin com a part actora. 
 
 
14.- PROJECTE D’URBANITZACIÓ DEL POLÍGON D’ACTUACIÓ DISCONTINU PA-1.2 
A/B, CARRER FLAÇÀ-LA PUNXA I TURÓ DEL BRUGUEROL, DE PALAFRUGELL.- 
Proposta de fraccionament de l’aportació de les garanties del 12% de les obres 
d’urbanització. Acceptació.- 
 
S’acorda retirar aquest assumpte de l’ordre del dia de la sessió. 
 
 
15.- AVAL DIPOSITAT PER GARANTIR EL COST D’IMPLANTACIÓ DE SERVEIS, 
URBANITZACIÓ I ENJARDINAMENT DE L’ÀMBIT DEL PLA ESPECIAL D’ORDENACIÓ 
DE LA RIERA DEL CANADELL, A CALELLA.- Devolució.- 
 
Intervé el senyor Fernández manifestant que aquest era un aval que estava duplicat, s’havia 
presentat per dues vies diferents la mateixa garantia, i per tant, al cap dels anys es demana 
la devolució i es torna aquest aval. 
 
Tot seguit se sotmet a votació la proposta d’acord, per la qual cosa, en conseqüència: 
 
 
VISTA la instància presentada en data 14 de febrer de 2012 i amb registre d’entrada núm. 
2091, per la senyora María Casablancas Bertran, sol·licitant la devolució de l’aval de 6 
d’octubre de 1994, per import de 4.371.874 pessetes, equivalent a 26.275,49 €, dipositat a la 
Tresoreria Municipal per garantir el cost d’implantació de serveis, urbanització i 
enjardinament de l’àmbit del Pla especial d’ordenació de la Riera del Canadell, a Calella. 
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ATÈS que la Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona, a la sessió de data 27 d’abril de 
1994, va atorgar l’aprovació definitiva a aquest Pla especial d’ordenació de la Riera del 
Canadell, a Calella, condicionant l’eficàcia de l’acte d’aprovació definitiva, supeditant la seva 
executivitat i la seva publicació al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, entre d’altres 
coses, a la presentació d’un text refós i a la presentació de les garanties del 12% del cost 
total de la implantació de serveis, obres d’urbanització i enjardinament de l’àmbit del Pla 
Especial. 
 
ATÈS que el Ple Municipal, a la sessió celebrada el 30 de juny de 1994, va aprovar el text 
refós del Pla especial d’ordenació de la Riera del Canadell, a Calella, que incorporava 
conceptualment els requeriments de la Comissió d’Urbanisme de Girona de data 27 d’abril 
de 1994. 
 
ATÈS que la Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona, a la sessió de data 19 de juliol de 
1994, va donar conformitat al text refós del Pla especial d’ordenació de la Riera del 
Canadell, de Calella, supeditant la seva publicació al Diari Oficial de la Generalitat de 
Catalunya i, per tant la seva executivitat a la presentació de les garanties del 12% del cost 
total de la implantació de serveis, obres d’urbanització i enjardinament de l’àmbit del Pla 
especial. 
 
ATÈS que el senyor Carles Sentís Anfruns i la senyora María Casablancas Bertran van 
dipositar a la Tresoreria Municipal, en data 25 d’octubre de 1994, l’aval bancari per import de 
4.371.874.- pessetes, equivalent a 26.275,49 €, corresponent al 12% del pressupost de les 
obres d’urbanització del Pla especial d’ordenació de la Riera del Canadell, corresponent a la 
unitat d’actuació Ub 4.16 A. 
 
ATÈS que, davant la conveniència d’introduir alguns canvis en la ordenació de la unitat 
d’actuació Ub 4.16A, la Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona, a la sessió celebrada el 
29 de setembre de 2004, va aprovar definitivament el Pla especial de millora urbana de la 
unitat d’actuació Ub 4.16A Riera del Canadell, a Calella, supeditant-ne la publicació en el 
Diari Oficial de la Generalitat i la seva consegüent executivitat, a la presentació d’un text 
refós i a l’aportació davant de l’Ajuntament de la garantia del 12% del total del cost 
d’implantació dels serveis i d’execució de l’obra d’urbanització. 
 
ATÈS que el Ple Municipal, a la sessió celebrada el 26 de gener de 2005, va aprovar el Text 
refós del Pla especial de millora urbana de la unitat d’actuació Ub 4.16A Riera del Canadell, 
a Calella, presentat pel senyor Carles Sentís Casablancas, donant compliment a l’acord 
d’aprovació definitiva pres per Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona de data 29 de 
setembre de 2004. 
 
ATÈS que en data 13 de desembre de 2004, amb registre d’entrada número 17615, el 
senyor Carles Sentís Casablancas, promotor d’aquest Pla Especial, va presentar exemplars 
del Text refós per continuar el tràmit d’aprovació. 
 
ATÈS que, en data 16 de setembre de 2004, el senyor Carles Sentís Casablancas va 
dipositar a la Tresoreria Municipal l’aval bancari per import de 81.600.- €, en concepte de 
garantia del 12% del total del cost d’implantació dels serveis i d’execució de l’obra 
d’urbanització. 
 
ATÈS que la Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona, a la sessió de data 3 de novembre 
de 2005, va donar conformitat al Text refós del Pla especial de millora urbana de la unitat 
d’actuació Ub 4.16A Riera del Canadell, i va publicar aquest acord i les normes 
urbanístiques corresponents al DOGC número 4605 de data 31 de març de 2006. 
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ATÈS que el Pla especial d’ordenació de la Riera del Canadell, a Calella, tramitat  l’any 
1994, va quedar sense efectes quan es va procedir a l’aprovació definitiva del Pla especial 
de millora urbana del mateix àmbit, aprovat definitivament per la Comissió Territorial 
d’Urbanisme de Girona el 29 de setembre de 2004, tenint en compte que l’execució de les 
obres d’urbanització de la unitat d’actuació Ub 4.16A queden garantides amb l’aval per 
import de 81.600.- € dipositat pel senyor Carles Sentís Casablancas en data 16 de setembre 
de 2004. 
 
ATÈS l’informe emès per l’Arquitecte Municipal, on es detallen els antecedents que 
fonamenten aquesta proposta d’acord i on conclou que es pot procedir a la devolució de 
l’aval presentat en data 25 d’octubre de 1994, per import de 4.371.874.- pessetes, equivalent 
a 26.275,49 €. 
 
ATÈS l’informe emès per la Comissió informativa d’urbanisme, pla de barris, obres 
públiques, serveis municipals i medi ambient, a la sessió celebrada el 20 de febrer de 2012. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Primer.- Estimar la sol·licitud presentada en data en data 14 de febrer de 2012 i amb 
registre d’entrada núm. 2091, per la senyora María Casablancas Bertran, demanant la 
devolució de l’aval d’import 4.371.874.- pessetes, equivalent a 26.275,49 €, dipositat a la 
Tresoreria Municipal en data 25 d’octubre de 1994, per garantir el cost d’implantació de 
serveis, urbanització i enjardinament de l’àmbit del Pla especial d’ordenació de la Riera del 
Canadell, a Calella, prèvia presentació de l’original de la carta de pagament. 
 
Segon.- Notificar aquest acord a la senyora Maria Casablancas Bertran i a les àrees de 
Tresoreria i Intervenció de l’Ajuntament. 
 
 
16.- SOL·LICITUD DE LA CREU DE SANT JORDI, DE LA GENERALITAT DE 
CATALUNYA, PER A L’ASSOCIACIÓ GRUP FESTES DE PRIMAVERA DE 
PALAFRUGELL.- Aprovació.- 
 
Intervé la senyora Frigola manifestant que fa 50 anys, Palafrugell era coneguda per tota la 
comarca i rodalies, pels grans balls de disfresses i les grans desfilades de Carnaval. El 
Centro Español, actualment el Centre Fraternal, era sala per excel.lència on els joves i no 
tant joves celebraven les festes i balls al llarg de l’any, i com no, el del Carnestoltes. Tots els 
joves de la comarca venien al carnaval de Palafrugell, i al poble, moltes eren persones 
implicades i participatives que no volien perdre aquesta disbauxa que es vivia a Palafrugell, 
però ara fa just 50 anys, quan es volia incloure una rua amb carrosses, el jovent ja havia 
començat a treballar, un veí va denunciar i va arribar la prohibició del carnaval, segons el 
decret dictat pel nou règim de Francisco Franco, els carnavals es varen prohibir a tota la 
regió. Els membres de la Junta de l’actual Centre Fraternal, varen decidir de no perdre 
aquesta festa i que els joves, entusiasmats, ja que havien començat a treballar amb les 
carrosses, poguessin lluir els seus treballs i fer una rua a la primavera, així s’organitzaren les 
Festes de Primavera i el Primer Carroussel Costa Brava, es tractava de celebrar un carnaval 
fora de dades. Aquesta iniciativa ha comptat sempre amb el suport de l’Ajuntament. 
Inicialment s’organitzava des del Centre Fraternal i després una petita comissió que, 
posteriorment fou substituïda per l’entitat que actualment encara està capdavantera a les 
festes de Primavera, el grup de Festes de Primavera.  El Grup de Festes de Primavera, al 
llarg de tots els anys, ha realitzat moltes altres activitats al poble, ha estat, sens dubte, una 
dinamitzadora cultural i social de la vila, ha estat una entitat compromesa a les activitats 
municipals, en els primers cursos de català que es realitzaven a Palafrugell. Unes festes que 
han donat a conèixer Palafrugell, a tota la demarcació, un estat sense cap mena de dubte, 
un atractiu turístic, i han contribuït a la promoció de la Vila. Unes festes que amb el pas dels 
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anys, 50 anys, han vist com d’un moment a l’altre, i en diferents actes i edicions, tots els 
palafrugellencs n’han estat partícips, unes festes que malgrat els seus alts i baixos, que 
sempre han estat, en part gràcies al suport de l’Ajuntament i altres administracions públiques 
que en algun moment hi ha contribuït, però el més important és la societat civil del municipi, 
les moltes persones que han participat en l’organització de les Festes, moltes persones que 
sense fer sorolls, han deixat la seva empremta, persones que, amb molt de gust, han regalat 
les seves hores, unes festes com aquestes. Persones que han demostrat la seva credibilitat 
en l’elaboració de les carrosses, altres amb vestuaris, altres amb maquillatges, amb 
coreografies, persones que han fet créixer unes festes que sorgiren gràcies a una prohibició.  
També moltes personalitats reconegudes han participat a les festes, ja sigui com a 
pregoners, Reina de les Festes, músics, actors, artistes, podríem nomenar, per exemple, 
Modest Cuixart, la Carmen Amaya, en Carles Sentís, la Trinca, Pere Tapias, José Luis 
Perales, Juan Pardo, Joan Pera, etc., totes elles han posat el seu gra de sorra a les festes 
més característiques de Palafrugell. Unes festes que han evolucionat en funció dels canvis 
que ha viscut la nostra societat, i s’han adaptat als nous temps i a les noves situacions, i ens 
han marcat un pas al temps. La vida d’un poble és complexa i quan s’intenta valorar, es fa 
ús dels diferents fets, es parla de paràmetres econòmics, de creixement democràtic, 
d’escoles, serveis municipals, d’esports, i de tantes altres coses, però el que moltes vegades 
no es parla és de la realitat social d’un poble, potser es reflectecteix millor d’una manera 
més entenedora. L’anàlisi d’aquests actes festius que s’hi celebren, sens dubte a Palafrugell, 
és un acte amb popularitat, són Festes de Primavera. Un programa de les festes és un 
esplèndid mirall i el més real pel poble. Unes Festes de Primavera que es preocupen per les 
tradicions culturals, sense deixar de banda la cultura més actual, la barreja de diferents tipus 
d’actes, que és el que demostra la diversitat i la identitat d’un poble, i aquesta està reflectida 
a la festa del municipi. Les festes comporten diversió, participació, tradició, la festa és 
necessària per les col.lectivitats, és poder trencar les rutines de la vida quotidiana, l’estrés, 
els problemes de cada dia, la festa té uns valors socials que no es poden perdre. 
Actualment, en la programació de les festes hi ha una gran diversitat d’actes, per tots els 
públics, per nens, nenes, per a joves, per a adults, per la diversitat cultural del nostre 
municipi, tot i cadascun d’ells s’hi troba identificat. Tothom ha de saber que les festes són 
per a tots, i en formen part, i les festes són gràcies a tots. 
Unes Festes que, el seu acte per excel·lència, ha estat sempre el Carroussel costa Brava, 
Carnaval de Carnavals. Els carrossaires dediquen molts mesos d’elaboració de grans 
carrosses, en ocasions, la seva feina s’ha valorat fins al punt de ser comprades per 
empreses per poder-les exhibir al llarg de les seves campanyes, com ha estat recentment a 
l’any 2011, en el qual, Port Aventura, ens ha n’ha comprat una per exhibir-la a la campanya 
de Halloween, o en altre ocasions, Barcelona també ha comprat carrosses de Palafrugell, 
per la seva creativitat, elegància i qualitat. El Carroussel costa Brava  aplega una 
convocatòria pel seu entorn, només en les seves darreres deu edicions ha aplegat, cada 
una, més de 40.000 persones. 
Com es pot veure es tracte d’unes festes molt importants per Palafrugell, on són molts els 
vilatans que s’hi veuen reflectits i que hi ha participat d’una manera o una altra, unes festes 
de caire social, festiu, cultural, esportiu, competitiu i lúdic, unes festes que conviuen amb la 
crisi, amb les males anyades, amb les èpoques de bonança i amb tota la diversitat cultural, 
per això es proposa al Ple de la Corporació l’adopció del següent acord: 
Sol·licitar formalment al Departament de Cultura de la Generalitat de Catalunya l’atorgament 
de la Creu de Sant Jordi a l’associació Grup Festes de Primavera que celebrarà enguany el 
seu 50è aniversari com a moviment associatiu, dinamitzador cultural i social del municipi de 
Palafrugell. 
 
- senyor Vilà: Després d’aquesta magnífica glosa que ens ha fet la senyora Regidora, 
felicitats, perquè ens ha fet un gran resum del que representen les Festes per Palafrugell. 
Podem estar contents perquè el grup de Festes, com ha dit, és de llarg, l’associació o grup 
que més gent ha portat a participar en un acte a Palafrugell, però llavors també tinc unes 
preguntes per fer-li, perquè m’he posat en contacte amb el Grup de Festes, i a la comissió, 
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ens va explicar que l’Àrea de Joventut va ser qui va prendre la iniciativa de demanar la Creu 
de Sant Jordi pel Grup de Festes. Em sembla que quan li varem fer aquesta pregunta, 
penso que la senyora Rivas, vostè va contestar que va ser Joventut, entenc que va ser 
vostè, com a regidora, qui va tirar endavant l’idea de demanar aquesta Creu de sant Jordi. 
Aleshores, per tant, es va reunir amb el Grup, o amb el President, o amb la Junta, abans de 
tirar endavant aquesta proposta?.  I afegeixo, si no es va reunir amb ells, com els va 
comunicar a  ells, que havien pres, com a govern, aquesta decisió, de portar la demanda de 
Creu de Sant Jordi al plenari?. Li recordo que el Grup de Festes, cada setmana es reuneix, i 
directament vostè crec que no s’ha reunit amb ells.  
 
- senyor Fernández: En qualsevol cas, és evident que hi va haver, que jo recordi, és a dir, jo 
no hi vaig participar en les negociacions, però sí que és veritat que en una de les reunions 
que varem fer abans de Nadal, quan parlàvem que hi havia una reunió conjunta entre 
Carrossaires i grup de Festes, es va apuntar la idea que fora bo que aquest any, que era el 
50 aniversari, demanar-ho, però formalment jo no tinc constància que s’hagi comunicat al 
Grup de Festes la voluntat del govern, de demanar això. En qualsevol cas,  si algú ho ha fet, 
jo com a Alcalde, ja dic que no els hi he notificat formalment. 
 
- senyor Vilà: Perfecte, evidentment hi votarem a favor perquè estem totalment d’acord que 
aquest grup es mereix la Creu de sant Jordi. 
 
Tot seguit se sotmet a votació la proposta d’acord, per la qual cosa, en conseqüència: 
  
 
Atès que enguany serà el 50è aniversari de les Festes de Primavera de Palafrugell com a 
moviment associatiu, dinamitzador cultural i social. 
 
Atès que des del principi les Festes de Primavera van aglutinar gent de tots els segments 
socials i va atreure a persones de tota la comarca que es desplaçaven per participar-hi. 
 
Atès que amb la prohibició dels carnavals durant la dictadura, Palafrugell va saber 
reinventar-lo creant les Festes de Primavera –un carnaval fora de dates- amb el seu paper 
transgressor i de caràcter identitari. 
 
Atès que el Carrusel Costa Brava, acte dins les Festes de Primavera, és conegut arreu de 
Catalunya i ha contribuït a la promoció de Palafrugell, tant a nivell turístic com tradicional. 
 
Atès que aplega una gran convocatòria al seu entorn i només en els seves 10 darreres 
edicions ha aplegat en cada una més de 40.000 persones. 
 
Atès que les Festes de Primavera reflecteixen la realitat social, la diversitat i la identitat d’un 
poble i comporten diversió, participació i tradició. 
 
Atès que l’Ajuntament de Palafrugell dóna ple suport a aquesta petició, en entendre-la 
totalment justificada i merescuda per la trajectòria que ha desenvolupat l’esmentada 
associació. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Sol·licitar formalment al Departament de Cultura de la Generalitat de Catalunya l’atorgament 
de la Creu de Sant Jordi a l’associació Grup Festes de Primavera que celebrarà enguany el 
seu 50è aniversari com a moviment associatiu, dinamitzador cultural i social del municipi de 
Palafrugell. 
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17.- MODIFICACIÓ DE L’ARTICLE 3 (COMPOSICIÓ) DEL REGLAMENT REGULADOR 
DE LA TAULA D’ENTITATS SOCIALS DE PALAFRUGELL (TES).- Aprovació.- 
 
Intervé el senyor Fernández manifestant que aquí el que es pretén, únicament, és modificar 
un article perquè permeti que els grups municipals que hagin de nomenar un representant, 
aquests puguin ser regidors o no del Consistori, per tant és obrir la participació perquè els 
grups, sobretot els més petits, que no tinguin més regidors, puguin nomenar algun 
representant que no sigui regidor, és per tant, és obrir la participació. 
 
Tot seguit se sotmet a votació la proposta d’acord, per la qual cosa, en conseqüència: 
 
 
Atès que és atribució del Ple l’aprovació d’ordenances i reglaments municipals, d’acord amb 
el disposat en els articles 22.2.d) de la Llei de bases de règim local (LRBRL), 55 del Text 
refós de règim local (TRRL), 63 del Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens locals 
(ROAS) i 50.3 del Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats 
locals (ROF). 
 
Atès que és d’interès dels diferents grups municipals, modificar l’article 3.2, que regula els 
membres de l’assemblea general, en el sentit que no sigui obligatori designar un regidor de 
cada grup polític, sinó que cada un d’ells pugui designar un membre, sigui regidor o no. 
 
Atès l’esborrany de redacció de l’article 3.2 del Reglament de la Taula d’entitats Socials 
(TES) de Palafrugell, que quedaria redactat com segueix: 
 
3.2.- Són membres de l’Assemblea General: 
 
- L’Alcalde/ssa de l’Ajuntament de Palafrugell (o persona en qui delegui), que exercirà la 

Presidència, amb veu i vot (farà us d’aquest vot de qualitat en cas de necessitat de 
desempat de les decisions a prendre) 

- El regidor/a delegat en matèria de Benestar Social, que exercirà les funcions de la 
vicepresidència, amb veu i vot. 

- Cada grup polític amb representació a l’Ajuntament de Palafrugell, podrà proposar 
un membre, regidor o no (ciutadà), per formar part de la Taula d’entitats Socials de 
Palafrugell, que serà nomenat i designats pel Ple de l’Ajuntament, previ informe de 
la Comissió Informativa de Serveis a les Persones. Aquests regidors tindran veu i 
vot. 

- El/la Cap de l’Àrea de Ciutadania i Benestar Social (o persona en qui delegui), que 
exercirà les funcions de secretària, amb veu i sense vot 

- Un/a representant de cadascuna de les entitats socials del municipi o, de fora però que 
exerceixin part de les seves activitats al mateix, amb el requisit d’estar legalment 
constituïdes i registrades al “Registre Municipal d’Entitats”. Amb veu i amb 1 vot per 
entitat. 

 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Primer.- Aprovar inicialment la modificació de l’article 3.2 del Reglament regulador de la 
taula d’Entitats Socials de Palafrugell (TES), que quedarà redactat tal com es transcriu a la 
part expositiva. 
 
Segon.- Sotmetre l’expedient i el text d’aquest reglament a informació pública per un termini 
de trenta dies hàbils (BOP, DOGC, Tauler d’Edictes i un diari provincial), en la forma i als 
efectes previstos per l’article 63 del Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens locals 
(ROAS), aprovat pel Decret 179/1995, de 13 de maig. 
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18.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA, 
EN DEFENSA DEL SISTEMA PÚBLIC AUDIOVISUAL CATALÀ.- Aprovació.- 
 
La senyora Farrarons llegeix la moció, que copiada textualment,  diu així: 
 
Exposició de motius: 
 
El Parlament de Catalunya ha aprovat recentment la Llei de modificació de diverses lleis en 
l’àmbit audiovisual que modifica tres lleis vigents fins al moment: la del Consell de 
l’Audiovisual de Catalunya (CAC), la de la comunicació audiovisual de Catalunya i la de la 
Corporació Catalana de Mitjans Audiovisuals (CCMA).  
 
L’aprovació d’aquesta nova llei ha suposat el trencament d’un ampli consens aconseguit a la 
legislatura passada en relació a un seguit de mesures de regulació del sector públic de 
l’audiovisual. Entre altres qüestions, es reforça el control polític per part del Govern, 
disminuint el nombre tant de membres que formen part del CAC com del CCMA i introduint 
altres mecanismes que simplifiquen els sistemes de renovació o d’adopció d’acords en 
aquests òrgans.    
 
La reorganització i el reajustament pressupostari de moltes administracions públiques és 
comprensible i acceptable en moments com l’actual, però sempre i quan vagin acompanyats 
de criteris que no posin en perill la finalitat del servei públic que es presta. En aquest sentit, 
el context de crisi econòmica, i especialment la simplificació de l’estructura de l’organització, 
no pot justificar mai l’afebliment i la pèrdua de capacitat de servei del conjunt dels mitjans 
audiovisuals públics, del sistema públic d’informació. I, des d’aquest punt de vista, tant la 
retallada del pressupost de la CCMA, que en els darrers dos anys ha estat d’un 25%; 
l’eliminació progressiva de la publicitat en les emissores, que en els darrers 5 anys ha 
produït una pèrdua de 60 milions d’euros; o la flexibilització dels criteris d’elecció dels 
membres que en formen part són criteris que consoliden l’inici d’una decadència del model 
de servei públic necessari. 
 
Tenint en compte que la CCMA ja ha fet un esforç de contenció de la despesa, tancant fins i 
tot delegacions a capitals com Rabat, i que el cost dels sis canals de Televisió de Catalunya 
i els quatre de ràdio, incloent-hi també els suports interactius, no arriba a 40€ per 
habitant/any. I considerant, així mateix, que un afebliment de la CCMA comporta un 
debilitament de la vertebració nacional del país i del nostre potencial de futur.    
 
Per tots aquests motius, el grup municipal d’Esquerra Republicana de Catalunya de 
Palafrugell proposa al ple els següents acords: 
 
Proposta d’acord: 
 
Primer.- Reconèixer que l’oferta audiovisual que dóna la Corporació Catalana de Mitjans 
Audiovisuals, encapçalada per TV3 i Catalunya Ràdio, ha tingut i té un paper fonamental en 
la cohesió social i nacional del nostre país, en promoure l’ús social del català, en donar a 
conèixer la nostra cultura i història i en dinamitzar el sector de la indústria audiovisual 
catalana.  
 
Segon.- Denunciar la voluntat del Govern de la Generalitat de Catalunya de reduir fins a 
eliminar la publicitat a Catalunya Ràdio i de disminuir-la també a TV3, i demanar al Govern 
que reconsideri aquesta decisió, atès que aquest fet pot provocar que es buidi de contingut i 
de qualitat la programació, que baixi l’audiència tot convertint aquestes emissores en 
residuals, i així es resti competitivitat a les emissions públiques en favor dels grups privats. 
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Tercer.- Demanar al Govern de la Generalitat de Catalunya que mantingui per a l’exercici 
actual el pressupost de l’any 2011 per a la Corporació Catalana de Mitjans Audiovisuals.  
 
Quart.- Fer arribar aquest acord al Consell de l’Audiovisual de Catalunya, a la Corporació 
Catalana de Mitjans Audiovisuals, a l’Associació Catalana de Municipis i Comarques i a la 
Federació de Municipis de Catalunya, a la Presidència del Parlament de Catalunya i als 
grups parlamentaris amb representació en aquesta cambra.   
 
 
Intervé el senyor Gomez manifestant que l’equip de govern té la voluntat de votar la moció 
favorablement, si accepta les diferents esmenes que li proposarem. Pel que fa a l’exposició 
de motius, em sembla bé, i pel que fa a les propostes d’acord, amb el primer i quart punt 
també hi estem d’acord. Les esmenes vindrien en el que són el segon i el tercer punt. Pel 
que fa al segon punt, com hem dit en anteriors ocasions, no entra dins del nostre tarannà 
polític el fet d’exigir o denunciar a d’altres administracions d’àmbit supramunicipal, per tant, 
proposaríem l’enunciat següent: 
Instar al Govern de la Generalitat de Catalunya que reconsideri la seva decisió de reduir 
progressivament la publicitat a Catalunya ràdio i a TV3, en el cas que aquesta supressió no 
vagi acompanyada d’un increment dels recursos públics que garanteixin la viabilitat del 
model. 
I pel que fa al punt tercer, tenint en compte que els pressupostos d’aquest any ja s’han 
aprovat, que a mig termini no es preveuen increments i que en tot cas, el manteniment de 
les diferents partides és una responsabilitat que recau en el govern de la generalitat i no en 
el plenari d’aquesta Corporació, proposem també, l’enunciat següent: 
Demanar al govern de la generalitat de Catalunya que destini els recursos necessaris a la 
Corporació Catalana de Mitjans audiovisuals per mantenir unes emissions públiques 
competitives i de qualitat. 
 
- senyora Farrarons: Pel que fa al segon punt, d’acord, però pel que fa al tercer punt, si hi 
poguéssim incorporar que la modificació del pressupost no modifiqui la graella ja 
programada per TV3 en el 2011. 
 
- senyor Fernández: D’acord, acceptem aquesta aportació. 
 
- senyora Rivas: Absolutament d’acord amb la moció que han presentat els companys 
d’Esquerra Republicana, nosaltres l’haguéssim votat tal i com l’havien presentada ells, i fins i 
tot hi podíem haver afegit un altre punt, en el sentit de demostrar el rebuig contra la Llei 
Òmnibus, amb els mitjans de comunicació, el que passa és que veig que no han estat tant 
atrevits, però acceptem i estem absolutament d’acord amb la transacció a  la qual han 
arribat. 
 
Tot seguit se sotmet a votació la moció presentada pel grup Municipal d’Esquerra 
Republicana de Catalunya, en defensa del sistema públic audiovisual català i les esmenes 
proposades per l’equip de govern, per la qual cosa, en conseqüència: 
 
 
Vista la moció presentada pel grup Municipal d’Esquerra Republicana de Catalunya, en 
defensa del sistema públic audiovisual català, l’exposició de motius de la qual, diu així: 
 
El Parlament de Catalunya ha aprovat recentment la Llei de modificació de diverses lleis en 
l’àmbit audiovisual que modifica tres lleis vigents fins al moment: la del Consell de 
l’Audiovisual de Catalunya (CAC), la de la comunicació audiovisual de Catalunya i la de la 
Corporació Catalana de Mitjans Audiovisuals (CCMA).  
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L’aprovació d’aquesta nova llei ha suposat el trencament d’un ampli consens aconseguit a la 
legislatura passada en relació a un seguit de mesures de regulació del sector públic de 
l’audiovisual. Entre altres qüestions, es reforça el control polític per part del Govern, 
disminuint el nombre tant de membres que formen part del CAC com del CCMA i introduint 
altres mecanismes que simplifiquen els sistemes de renovació o d’adopció d’acords en 
aquests òrgans.    
 
La reorganització i el reajustament pressupostari de moltes administracions públiques és 
comprensible i acceptable en moments com l’actual, però sempre i quan vagin acompanyats 
de criteris que no posin en perill la finalitat del servei públic que es presta. En aquest sentit, 
el context de crisi econòmica, i especialment la simplificació de l’estructura de l’organització, 
no pot justificar mai l’afebliment i la pèrdua de capacitat de servei del conjunt dels mitjans 
audiovisuals públics, del sistema públic d’informació. I, des d’aquest punt de vista, tant la 
retallada del pressupost de la CCMA, que en els darrers dos anys ha estat d’un 25%; 
l’eliminació progressiva de la publicitat en les emissores, que en els darrers 5 anys ha 
produït una pèrdua de 60 milions d’euros; o la flexibilització dels criteris d’elecció dels 
membres que en formen part són criteris que consoliden l’inici d’una decadència del model 
de servei públic necessari. 
 
Tenint en compte que la CCMA ja ha fet un esforç de contenció de la despesa, tancant fins i 
tot delegacions a capitals com Rabat, i que el cost dels sis canals de Televisió de Catalunya 
i els quatre de ràdio, incloent-hi també els suports interactius, no arriba a 40€ per 
habitant/any. I considerant, així mateix, que un afebliment de la CCMA comporta un 
debilitament de la vertebració nacional del país i del nostre potencial de futur.    
 
El Ple de l’Ajuntament, acorda per unanimitat: 
 
Primer.- Reconèixer que l’oferta audiovisual que dóna la Corporació Catalana de Mitjans 
Audiovisuals, encapçalada per TV3 i Catalunya Ràdio, ha tingut i té un paper fonamental en 
la cohesió social i nacional del nostre país, en promoure l’ús social del català, en donar a 
conèixer la nostra cultura i història i en dinamitzar el sector de la indústria audiovisual 
catalana.  
 
Segon.- Instar al Govern de la Generalitat de Catalunya que reconsideri la seva decisió de 
reduir progressivament la publicitat a Catalunya Ràdio i a TV3, en el cas que aquesta 
supressió no vagi acompanyada d’un increment dels recursos públics que garanteixin la 
viabilitat del model. 
 
Tercer.- Demanar al govern de la Generalitat de Catalunya que destini els recursos 
necessaris a la Corporació Catalana de Mitjans audiovisuals per mantenir unes emissions 
públiques competitives i de qualitat, sense modificar la graella ja programada. 
 
Quart.- Fer arribar aquest acord al Consell de l’Audiovisual de Catalunya, a la Corporació 
Catalana de Mitjans Audiovisuals, a l’Associació Catalana de Municipis i Comarques i a la 
Federació de Municipis de Catalunya, a la Presidència del Parlament de Catalunya i als 
grups parlamentaris amb representació en aquesta cambra.   
 
 
19.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA, 
PER L’APROVACIÓ DEL PLA DE MOBILITAT URBANA I EL POSTERIOR 
ESTABLIMENT D’UN PACTE PER A LA MOBILITAT.- Aprovació.- 
 
Copiada textualment la moció, diu així: 
 
Exposició de motius: 
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L'any 2010 es va aprovar per unanimitat del plenari de l'Ajuntament de Palafrugell el pla de 
participació ciutadana. En aquest document, entre d'altres, s'especificava que l’àmbit de 
decisió prioritari en el que la ciutadania de Palafrugell reclamava participar, era en el de la 
mobilitat urbana a Palafrugell. 
 
Fruit d'aixó, el govern de l’Ajuntament de Palafrugell formar per Entesa, Esquerra i CiU, va 
iniciar la redacció participada del Pla de Mobilitat Urbana l’any 2010 amb l’objectiu  d’obtenir 
un document estructurat, prioritzat, participat i el més consensuar possible amb els diferents 
actors de la societat, per a esdevenir un instrument de públic de planificació de la mobilitat 
local i una guia per a la presa de decisions sobre les actuacions municipals referents a la 
mobilitat (vianants, vehicles, particulars, transport públic). 
 
L’inici de la redacció d’aquest document va ser informat a tots els grups municipals que 
formaven l’anterior consistori per a obtenir la major complicitat i participació possible en un 
tema tant sensible i important com la mobilitat a Palafrugell. 
 
Així mateix, es va informar que l’aprovació definitiva del Pla de Mobilitat Urbana de 
Palafrugell es produiria un cop passades les eleccions del maig de 2011 per a deixar en 
mans del nou govern entrant, el tancament del Pla de Mobilitat Urbana, la priorització de les 
actuacions a dur a terme i el retorn de la informació i de les decisions preses degudament 
justificades a la població. 
 
Durant la fase inicial de diagnosi es van realitzar personalitzades amb diferents actors 
principals en els temes de mobilitat, com són: Policia local, el Consell de la Gent Gran, 
Associació d’Arquitectes, SARFA, Agrupació de taxistes, ACOPA, Associació Turística de 
Palafrugell, Centre Tramuntana, Salvem el Crit i les escoles i instituts de Palafrugell. 
 
Un cop finalitzada la fase de diagnosi es va iniciar, el març de2011, el procés participatiu 
obert a tota la ciutadania de Palafrugell, primerament amb la comunicació del calendari de 
participació, després amb una jornada informativa de presentació de la diagnosi, 
seguidament un taller participatiu sobre la diagnosi, posteriorment una reunió  informativa 
sobre les propostes tècniques que es derivaven del Pla de Mobilitat urbana i per finalitzar 
amb una jornada participativa  el 30 d’abril de 2011 sobre prioritzar les propostes sorgides 
del la de Mobilitat urbana.  
 
Fruit de tot aquest procés està disponible a la pàgina web de l’ajuntament de Palafrugell, la 
“Memòria del procés participatiu en el marc de la redacció del Pla de Mobilitat Urbana de 
Palafrugell”. 
 
En el ple de gener d’enguany es va aprovar el Pla de Seguretat Viària de Palafrugell que 
coincidia amb el Pla de Mobilitat Urbana en algunes de les seves propostes. 
 
Per tot el que aquí s’exposa, se sol.licita l’adopció dels següents acords: 
 
Propostes d’acord: 
 
1.-  D’acord a tot el treball tècnic realitzat del Pla de Mobilitat Urbana, a la documentació 
existent i als seus objectius, reprendre els treballs per a la seva finalització comptant amb el 
treball i col·laboració de tots els grups municipals. 
 
2. D’acord al procés participatiu engegat i tal i com es va acordar durant la seva redacció, fer 
el retorn a tota la població de Palafrugell de les conclusions, actuacions i compromisos a dur 
a terme en el marc del Pla de Mobilitat Urbana. 
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3. Subscriure totes les propostes que es vulguin fer en relació a la mobilitat de Palafrugell al 
Pla de Mobilitat Urbana que s’aprovi i al Pla de Seguretat Viària ja aprovat, tot evitant debats 
paral.lels que poden modificar-ne els seus objectius i resultats. 
 
4. Portar a l’aprovació del Ple la versió definitiva del Pla de Mobilitat Urbana. 
 
5. A partir del document aprovat pel Ple, fer als grups municipals una proposta de Pacte per 
la Mobilitat que prioritzi el calendari d’actuacions en funció de les possibilitats econòmiques i 
les prioritats polítiques, així com proposar la creació d’un òrgan participatiu, obert als 
diferents agents implicats, l’objectiu del qual sigui vetllar pel seguiment del pacte i de les 
diferents actuacions que es duguin a terme. 
 
 
Intervé el senyor Lledó manifestant que aquesta moció que es presenta a aquest Ple, és una 
mica fruit d’una inquietud que tenim, hem intentat deixar un marge de temps al nou govern, 
per veure quins eren els moviments que feien en relació al Pla de Mobilitat urbana i a la 
mobilitat urbana en general, i com que hem vist que hi havia una certa inactivitat, i a més a 
més han aparegut uns documents que han estat enviats via correu electrònic, encara ens 
han incrementat aquesta inquietud i hem fet aquesta moció. 
Farem una mica un resum i direm quines són les coses que no ens agraden i quines són les 
coses que nosaltres proposem perquè es torni a alinear el tema de la mobilitat aquí a 
Palafrugell. 
Nosaltres, l’any 2010, l’anterior equip de govern, va decidir tirar endavant la redacció d’un 
Pla de Mobilitat Urbana, era un dels grans temes de Palafrugell, en el qual, segurament, cap 
equip de govern s’hi havia pogut enfrontar amb uns coneixements tècnics prou acceptables, 
perquè sí que és veritat que la Policia Local disposa de molts coneixements però sí que és 
veritat que a vegades, la mobilitat urbana, no només la pot explicar qui la fa, sinó que també 
altra gent que tenen molts coneixements en aquestes matèries. Varem preveure una fase de 
diagnosi, en aquesta fase de diagnosi ja es va demanar l’opinió a tota una sèrie de 
personalitats i tota una sèrie d’actors que participen molt activament en la mobilitat, i després 
varem preveure també una fase de participació ciutadana, per tal que la gent pogués opinar 
sobre la participació, nosaltres, també, quan varem aprovar el Pla de Participació ciutadana, 
havíem detectat que la gent, la principal inquietud que tenia a l’hora de poder participar, era 
en la mobilitat, per això es va fer tot aquest paquet.  
També vàrem ser molt francs amb què nosaltres volíem arribar a tenir  tots els treballs 
tècnics finalitzats però que no aprovaríem el Pla dins de l’anterior etapa de l’equip de 
govern, perquè enteníem que podia ser una arma de doble fil, que podria fer que 
condicionés el futur de l’equip de govern que entrés, per tant, nosaltres vàrem arribar el 30 
d’abril fent l’última jornada de participació ciutadana, i vàrem finalitzar aquests treballs 
tècnics dels que vostès ara disposen. Des de l’11 de juny, que vostès varen prendre 
possessió, fins ara, no hem tornat a veure res més del Pla de Mobilitat Urbana, que és el 
que es va fer.  Per tant, nosaltres, aquí esperàvem una mica a veure quin era el moviment 
de l’equip de govern. 
El dia 27 de gener, el senyor Albert Gómez va enviar per mail, als diferents grups, la 
proposta de Pacte per la Mobilitat, perquè segons ell, pel que posava al mail, es comencés a 
treballar i debatre conjuntament en el proper mes de febrer, i en aquest document, en 
l’apartat de justificació diu: El pacte per la mobilitat, és sobretot, la voluntat de fixar el model 
de mobilitat que volem pels propers anys, contenint uns criteris acceptats per tots els 
integrants del pacte. 
Nosaltres enteníem i entenem, per això fem aquesta proposta de moció, que la mobilitat, el 
pacte per la mobilitat, nosaltres el farem a partir del Pla de Mobilitat que s’aprovi, que és on 
hi ha tots els condicionants tècnics que ens han d’oferir les solucions que després haurem 
d’implantar.  
Per això nosaltres vàrem proposar les propostes d’acord, que són, d’acord amb el treball 
tècnic realitzat del Pla de Mobilitat urbana, a la documentació existent i als seus objectius, 
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que reprenguéssim els treballs per a la seva finalització, comptant amb el treball i la 
col·laboració de tots els grups municipals. 
Que també, d’acord amb el procés participació endegat, que aquest és un dels temes que 
crec que segurament hi estarem d’acord, i tal com es va acordar durant la seva redacció, fer 
el retorn, a tota la població de Palafrugell, de les conclusions, actuacions i compromisos a 
dur a terme, en el marc del Pla de Mobilitat urbana. 
Subscriure tota les propostes que es vulguin fer en relació a la mobilitat de Palafrugell, al Pla 
de Mobilitat Urbana que s’aprovi i al Pla de Seguretat viària que vàrem aprovar en l’anterior 
plenari, tot evitant debats paral.lels que poden modificar-ne els seus objectius i resultats. 
Portar a l’aprovació del Ple la versió definitiva del Pla Mobilitat, com hauria de ser, i a partir 
del document aprovat, crear un ens de gestió o un ens de participació, que llavors sí que 
estem oberts a debatre de quina manera i qui n’ha de formar part. 
Això és una mica l’esperit de la moció, que és el que volíem traslladar en aquest Ple. 
 
- senyor Fernández: Molt bé, jo ara li diré l’esperit que té el govern en relació a aquesta 
proposta. A mi m’agrada el que vostè diu, que els polítics a vegades no tenim els 
coneixements suficients en les matèries, per poder afrontar els temes, jo ho comparteixo, 
però no és això. Vostè diu que a l’any 2010, el govern anterior inicia aquest Pla de Mobilitat, 
és veritat, però a l’any 2008 el nostre grup ja l’havia demanat aquest Pla de Mobilitat, i tot i 
que vostè diu que els polítics no tenen aquests coneixements adequats, que jo comparteixo, 
vull dir-li només un extracte del que deia en aquell moment el seu regidor: Amb tots els 
respectes – això es referia a mi, com a portaveu del PSC – amb tots els respectes, em 
sembla que l’equip de govern està prou preparat, amb els coneixements suficients i tècnics, 
per afrontar la mobilitat de la nostra ciutat. És a dir, preparadíssims, i a continuació, com que 
veiem que no estem preparats, encarreguem el Pla de Mobilitat i el fem. Dic que compartim 
l’esperit de la moció, ja veurà que després, nosaltres, amb algunes esmenes, li acceptarem, 
ho dic perquè si algú vol buscar el plenari, va ser el Ple del mes de març de 2008.  
En qualsevol cas, ningú pot negar que el govern va fer aquesta proposta, jo recordo que a la 
Junta de Portaveus del mes de desembre es va dir que el govern volia intentar imposar dos 
grans pactes locals, un era el pacte per la mobilitat, i l’altre era el pacte per l’activitat 
econòmica i la cohesió social, en el qual els tècnics de la casa ja hi estan treballant, amb la 
voluntat que el mes de març tinguem un primer document que es pugui entregar. Per tant, 
voluntat de pacte, el govern ha demostrat que en té, ho hem vist, per exemple, quan hem 
pogut pactar el que era el Pla d’Usos dels espais de la Bòbila Vella, vàrem fer un primer 
document, es va passar per Comissió i ho han tingut vostès per poder fer al·legacions. Ho 
han vist, per exemple, en el reglament dels usos dels locals socials, en el qual estem 
treballant, però bé, vostè diu que en aquest cas, ho he vist avui en una notícia, que deia que 
Esquerra demana al govern que deixi d’improvisar i no guardi al calaix el Pla de Mobilitat. 
Evidentment des del moment que nosaltres proposem un pacte local a partir de l’estudi fet, 
està clar que no el volem deixar al calaix, està clar que no el teníem al cap aquest 
document, en el calaix hi és en el sentit que vostès el varen acabar, i nosaltres el que hem 
fet, ha estat, quan va arribar el govern, és fer el retorn del procés de participació, només el 
retorn, no hem fet el retorn de les conclusions, de la diagnosi prèvia, és veritat, per tant, a 
partir d’aquestes conclusions de diagnosi, són l’element de referència que hem de tenir en 
compte per fer el Pacte Local de Mobilitat, però un pacte local que si volem que tots els 
grups hi estiguin d’acord, entendrem que segurament que haurà de marcar les directrius 
bàsiques allà on tinguem els punts de més coincidència, perquè aquest document, vostè 
sap, que hi ha algunes propostes que es posaven sobre la taula eren propostes que 
generaven un cert conflicte i que segurament que dins del propi govern anterior, en alguna 
de les propostes que hi havia, no hi havia un ampli consens en totes les propostes que hi 
havia. 
També és un Pla de Mobilitat que vostè sap que no agafava platges, per tant, també caldria 
afrontar la mobilitat de les platges, entenc que segurament amb el tema de quan s’ha obert 
definitivament el carrer Xarembecu i amb els canvis que hi ha hagut  de circulació al voltant 
del carrer Chopitea de Calella, caldrà també, segurament incorporar aquestes millores en el 
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Pla de Mobilitat. Per tant, hi estem d’acord amb que cal avançar amb aquesta idea, amb el 
que no estic d’acord, és que vostès diguin que el govern ho volia tenir al calaix, si ho volgués 
tenir al calaix, no hagués fet una proposta de pacte local, que podem entendre que és un 
documents de mínims,  és veritat, és un document d’inici de debat per poder anar treballant, 
és veritat, per tant, jo el que li proposo a vostè, perquè crec que l’esmena que jo li faré, que 
serà de tres punts, recull la seva moció íntegrament, que seria un primer punt que digui: 
Instar al govern a aprovar les conclusions de la diagnosi prèvia del Pla de Mobilitat i a fer el 
retorn. Per tant, tanquem les conclusions de la diagnosi prèvia i fem el retorn, que tancar les 
conclusions no vol dir que les aprovem i que hi estiguem d’acord, sinó simplement tancar el 
document que els tècnics han proposat a l’Ajuntament. 
El segon punt seria que a partir d’aquestes conclusions iniciem un debat amb els grups 
municipals, que ha de ser l’espai per arribar a aquest Pacte Local per la mobilitat. I el tercer 
punt fer el retorn de les conclusions del pacte local de mobilitat a tots els participants en el 
procés de participació ciutadana. Aquests són els tres punts, si vostès n’hi volen afegir un 
quart, que és aquesta comissió de seguiment i d’avaluació del Pacte Local. Jo crec que 
aquesta proposta comparteix l’esperit de la seva moció, nosaltres estem d’acord amb que 
cal avançar en aquesta línea, la mobilitat és un dels reptes que en aquests moments té el 
nostre municipi, en som conscients, i per tant, jo penso que amb aquests quatre punts que jo 
li proposo, estem recollint l’esperit i la voluntat de la seva moció. 
 
- senyor Lledó: Jo voldria aclarir també el tema que vostè ha tret de l’anterior equip de 
govern, és evident que segurament hi havia diferències entre els diferents grups, i és evident 
que segurament potser hauríem d’haver pres algunes altres decisions abans, però això 
segurament els hi passarà també a vostès en el seu mandat. Igual que potser no podem 
compartir algunes declaracions que es varen fer en el seu dia, tampoc podem estar d’acord 
amb les declaracions que té penjades el senyor Albert Gómez en el seu blog, que deia que 
això del Pla de Mobilitat era una de les dèries de la “troupe flower power”. En qualsevol cas, 
centrem-nos en la moció, jo entenc la seva proposta però no la comparteixo, perquè el Pla 
de mobilitat, quan es va definir, la seva idea era arribar a un document que hagués passat 
per participació ciutadana, i en qual hi haguessin les actuacions prioritzades, que després 
havien de venir directament de l’equip de govern i de les necessitats econòmiques, o de les 
disponibilitats econòmiques, la seva priorització a nivell del que és l’apartat polític, però tot 
això ja està fet, per tant, si nosaltres ara tanquem un document i aquest document només 
contempla tota la sèrie de propostes i no hi ha una priorització, entenc que aquí desvirtuem 
una mica el que era l’esperit o l’objectiu del document del Pla de Mobilitat Urbana, i si 
llegeixen els objectius del Pla de Mobilitat Urbana, són aquests, i jo no sé, si fins i tot a l’hora 
de presentar-lo per justificar la subvenció, no sé si fins i tot  hauríem de tenir aquest 
document. Una altra cosa que voldríem comentar, que vostè parlava del Pacte per la 
Mobilitat, el Pacte per la Mobilitat i vostè ho ha reconegut, no inclou només propostes que 
s’hagin debatut o que s’hagin fet a través del Pla de Mobilitat, també inclou propostes 
polítiques que vostès aporten, per tant, aquestes propostes no han passat pel Pla de 
Mobilitat. 
Nosaltres el que dèiem i l’esperit del que volem traslladar, és que el Pla de Mobilitat urbana 
sigui el document en el qual nosaltres ens hi trobem còmodes, vostès s’hi trobin còmodes i 
que ens serveixi per treballar, i aquest era l’únic objectiu, tot el que no sigui això, jo entenc 
que el que estem fent és demorar o dilatar en el temps les decisions que s’hauran de 
prendre, i vostès, ho acaba de reconèixer, que és un dels temes en els quals s’hi ha de 
posar fil a l’agulla, per tant, jo entenc que les seves propostes no s’adeqüen al que nosaltres 
volíem traslladar en aquest plenari, que per cert, també, a més a més, el Pla de Mobilitat 
urbana, s’ha d’aprovar per Ple, aquesta també era una de les coses que es va decidir a 
l’hora d’encarregar la seva redacció.  
Per tant, nosaltres no hi estem d’acord, podríem, si vol, en el sentit d’entendre’ns, o de 
trobar acord, deixar-ho pel proper Ple, és a dir, nosaltres retirar aquesta moció i poder 
treballar en la línea de quina és la manera de continuar aquests treballs, perquè entenc que 
potser també la seva proposta, ara no la podem valorar amb la suficient amplitud, per tant, jo 
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estic disposat a retirar-la si això serveix perquè ens puguem posar tots d’acord a l’hora de 
treballar. 
 
- senyor Fernández: Molt bé, doncs agraeixo, senyor Lledó, el fet que vostè la retiri, jo crec 
que compartim l’esperit que el Pla s’ha de tancar i s’ha d’aprovar pel Plenari, i que ha de ser 
el document que ens ha de servir per treballar amb aquesta Mobilitat, que segurament que  
aquest Pla de Mobilitat, alguna de les propostes que el proper Pla contempla, l’haurem 
d’ajustar o modificar en funció de la voluntat política, per tant, agraeixo el fet que vostè la 
retiri, i en tot cas, ens posem a treballar per fer un redactat conjunt, perquè en el proper 
Plenari puguem portar una Moció, que si pot ser de tots els grups, perfecte.  
 
En conseqüència es retira aquesta moció de l’ordre del dia del Plenari, a petició del Grup 
Municipal d’Esquerra Republicana de Catalunya. 
 
 
20.- INFORMES.-  
 
No n’hi ha hagut. 
 
 
21.- PRECS I PREGUNTES.- 
 
Intervé el senyor Pujol, manifestant que en el plenari passat el senyor Vilà li va fer una 
pregunta, i li he de dir que em va sobtar la pregunta. Vostè em va dir que durant la 
campanya, el grup de Convergència, vàrem donar a entendre que la Plaça del Priorat de 
Santa Anna, seria una plaça que quedaria igual. No sé que és el que va interpretar vostè 
durant la campanya, però per nosaltres va quedar molt clar que els aparcaments de la Plaça 
Priorat de Santa Anna no es traurien i seguim mantenint aquesta decisió.  
Vostès en canvi, no ja en campanya electoral, sinó dels del govern, ja varen intentar treure 
els aparcaments de la Plaça Priorat Santa Anna, que finalment varen adoptar un compromís 
ferm de deixar els aparcaments durant dos anys i mig, com a mínim, i llavors, tornar a seure 
per decidir el seu ús. Aquest compromís des del govern, vostès el varen prendre a la Sala 
de Juntes, aquí al costat, i davant dels representants d’una seixantena de comerciants del 
Mercat municipal. Miri, per nosaltres no crec que la seguretat viària sigui menys important 
que per vostès, per vostès, en el Pla de Seguretat viària, a l’apartat 10.2.2, restringir 
l’aparcament al Centre, ha estat una decisió política que ja s’hauria executat en el seu 
mandat, per nosaltres no és menys important la seguretat viària, però considerem que, tot i 
els consells que dóna el Pla, l’objectiu no és eliminar aparcaments sinó millorar la seguretat. 
Nosaltres creiem que podem trobar altres fòrmules per mantenir l’aparcament del Priorat de 
Santa Anna, millorant la seguretat, sense eliminar l’aparcament. Tenim clar que s’han de 
produir actuacions sobre aquesta plaça però volem estar segurs que no queda cap més 
remei ni cap més camí per poder-ho fer. 
 
- senyor Sabrià: tinc una intervenció sobre una pregunta pendent, que m’agradaria llegir la 
pregunta, que deia, ens agradaria saber quanta gent s’ha apuntat en aquests cursos 
concrets, i també quants se n’han apuntat que formen part d’aquesta gent que es considera 
que no tenen nivell de català suficient, per exercir la seva feina  amb suficient 
professionalitat, i la resposta és: Palafrugell sempre s’ha preocupat de la formació del seu 
personal, hi ha treballadors de l’Ajuntament que no tenen l’obligació de tenir el títol de nivell 
C, segons la normativa vigent. Està programat per enguany una sessió de treball pels 
redactors de Can Bech, fa uns anys la Generalitat de Catalunya va decidir que els alumnes 
que sortien amb l’ESO aprovada tenien l’equivalent al nivell C, cosa que es va veure que era 
un error important, aquest decret està en revisió des de fa temps, i ja ens han comunicat que 
ho canviaran. 
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Hi ha una pregunta i hi ha una resposta, que la resposta és molt interessant però que no té 
res a veure amb la pregunta, per tant, si volem ho podem deixar aquí, però que quedi clar 
que el que es va preguntar i el que s’ha contestat no coincideix de cap manera. 
 
- senyor Fernández: Bé, en tot cas revisarem la pregunta i la resposta, que suposo que s’ha 
fet l’Oficina de Català, i mirarem si realment no quadra amb el que vostè va demanar, la 
subsanarem i demanarem que facin la resposta en relació a la pregunta que vostè va fer. 
 
- senyor Rodrigo: Com que aquest Pla Mobilitat del que s’ha parlat a la Moció, el senyor 
alcalde ha dit que es treballarà sobre aquest Pla, jo li pregaria que incloguessin també les 
platges, perquè, precisament Llafranc, per exemple, amb el carrer Xarembecu, jo crec que 
canvia substancialment tota la mobilitat de Llafranc. Llavors en el Passeig, jo crec que 
s’hauria de fer alguna actuació i a veure si treballant-ho això es pot arribar a alguna solució.  
 
- senyor Fernández:  Bé, en qualsevol cas, segurament que la voluntat de l’equip de govern i 
la voluntat de tot el consistori, serà millorar-lo en tot allò que no contempli, per tant, si veiem 
que hi ha alguna cosa que cal millorar, i veiem que el tema de platges cal anar més enllà, ho 
farem. 
 
- senyor Rodrigo: Les platges no hi estan incloses? 
 
- senyor Fernández: Les platges, jo crec que no estaven incloses en el treball inicial, per 
tant, caldrà que s’incorporin en el treball definitiu. 
 
- senyora Galiana: Donat que es va aprovar en el Ple dels pressupostos, que es treballaria 
per fer un viver d’empreses a Palafrugell o un parc tecnològic, voldria saber com està aquest 
tema, si havien fet alguna gestió al respecte, si s’havien posat a treballar per començar a 
preparar-ho i a elaborar tota aquesta qüestió. 
 
- senyor Fernández: Estem treballant al respecte. Dir-li que va venir el delegat 
d’ensenyament aquí a l’Ajuntament i es va traslladar una proposta de fer un centre d’aquests 
tipus que diu vostè, fins i tot convertir-lo en un centre integral de formació professional. 
Tenim una visita programada durant el mes de març, per anar avançant. En qualsevol cas, 
sí que el govern va arribar al compromís, que si realment es veia viable fer un projecte 
d’aquestes característiques, el que faríem seria convocar un grup de treball per començar a 
avançar en aquest projecte, per tant, hem començar a fer alguna cosa, el que passa és que 
no hem convocat formalment als portaveus per informar-los perquè tot això està en una 
situació molt i molt embrionària, per tant, si fruit de la reunió que té el regidor, el mes de 
març, amb el Delegat, hi ha avanços, convocarem automàticament als portaveus per dir-los-
hi en quina línea volem treballar. 
 
- senyora Galiana: Jo, sobre aquest tema, ara sí que li voldria fer un prec, perquè atenent a 
la situació econòmica en la qual ens trobem, sí que creiem que seria important que sobre 
aquest tema hi treballessin, perquè seria important pel futur de Palafrugell i pel 
desenvolupament de noves indústries, i pensem que seria un projecte que podria aportar 
factors molt positius al municipi, fins i tot podria aportar un turisme alternatiu que seria el 
turisme industrial. Que pensin sobretot amb les instal.lacions, que han de ser instal.lacions 
bones i especials per Palafrugell, i no només se centrin en el tema de la formació, que és 
important, però el que realment és important és atreure inversions de fora en el nostre 
municipi, i en aquest sentit els hi faig el prec, i penso que des que en vàrem parlar han 
passat molts mesos i no hi ha treballat gaire sobre aquesta qüestió, aleshores els animo a 
que s’ho agafin més seriosament i treballin a fons. 
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- senyor Fernández: Bé, en qualsevol cas, senyora regidora, això es va proposar el mes de 
novembre, estem al mes de febrer, per tant, no han passat massa mesos, tenint en compte 
... 
 
- senyora Galiana: Han passat quatre mesos. 
 
- senyor Fernández: En qualsevol cas, dos elements a tenir en compte, primer, vostè parla 
de la situació econòmica, és evident, s’ha de tenir en compte això. Per qualsevol inversió 
d’aquests tipus s’ha de tenir en compte que cal que l’Ajuntament tingui, primer, uns terrenys 
definits, i segon, que les altres administracions hi participin. Difícilment l’Ajuntament, en 
aquest context econòmic, podrà afrontar, per si sol, una inversió d’aquest tipus, per tant, 
siguem també conscients d’on estem, de què està fent el govern, està anant a la Generalitat, 
al Departament que entenem que ens ha de fer tutelar aquest projecte, per intentar que ells 
també hi participin. En aquest moment hi ha bona voluntat, i el que volem fer, és si la 
propera visita que fem, Ensenyament ens diu, comencem a treballar el tema, convocarem 
els portaveus per dir en quina línea volen treballar, però està clar que primer caldrà que 
tinguem garantida que la inversió l’Ajuntament la pot assumir. En aquest moment no la 
podem assumir.  
 
- senyora Galiana: Bé, nosaltres discrepem, perquè vostè em parla d’un model públic i 
nosaltres el que creiem és que ha de ser un model d’inversió privada en el que per part de 
l’Ajuntament s’han d’aportar les facilitats i els mecanismes corresponents, però no hem de 
parlar que ha de ser un projecte que s’ha de dur a terme únicament amb fons públics. 
Llavors els animo a pensar en nous emprenedors i persones que puguin estar interessades 
en fer els passos i les gestions pertinents per trobar persones que puguin estar interessades 
en fer una inversió privada en el nostre municipi, una inversió d’aquestes característiques. 
 
- senyor Fernández: Bé, si vostè té algun d’aquests inversors o empreses, ens ho faci saber, 
perquè jo faré la trucada immediatament, no es preocupi per això perquè li agafaré el guant 
ràpid. Peró bé, estem d’acord. 
 
- senyora Galiana: En podem parlar. Per altra banda, nosaltres volíem preguntar quin destí 
està previst per l’ex cap de la Policia Local de Palafrugell, el senyor Manel Martínez, perquè 
ens han arribat al nostre coneixement que tenen pendent fer un intercanvi o enviar al senyor 
Martínez a un altre destí i portar a una altra persona cap aquí. Voldríem saber si això és cert 
i que hi ha al respecte, i quina és la situació actual en la qual es troba l’antic Cap de la 
Policia Local. 
 
- senyor Fernández: Bé, l’antic Cap de la Policia Local en aquests moments està de baixa 
d’IT, i nosaltres no enviem al Cap a un altre destí, el que hem fet ha estat, acceptar una 
proposta, entrada el dia 24 de febrer, amb la instància signada, d’una permuta d’un sots 
inspector de Blanes, que ve aquí i el sots inspector de Palafrugell que va a Blanes, per tant, 
aquesta permuta, que en aquest moment està presentada a registre, jo no sé si signaré el 
decret avui, em penso que sí, i una vegada se signa el decret, és efectiva amb els efectes 
que ells mateixos demanen, que si no recordo malament és l’1 de setembre de 2012. És una 
permuta de dos sots inspectors, el de Blanes ve a Palafrugell i el de Palafrugell va a Blanes, 
amb efectes 1 de setembre.  
 
- senyora Galiana: També li volia fer una altra pregunta, en el sentit de si hi ha previst algun 
tipus d’augment de plantilla, amb aquests intercanvis i amb aquestes permutes que estan 
previstes?, d’algun càrrec de comandament? 
 
- senyor Fernández: No, la plantilla orgànica és la que hi ha aprovada pel Pressupost de 
2012, en el Ple del mes de novembre de 2011, i per tant, en aquest moment no hi ha 
previsió d’incrementar el nombre d’agents, el nombre d’efectius en el seu global, perquè 
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caldria primer modificar la plantilla orgànica, i no tenim la previsió de contractar més efectius 
en termes globals. 
 
- senyora Galiana: Aquesta permuta que m’ha comentat, implica algun increment de 
despesa? 
 
- senyor Fernández: Tècnicament em sembla que s’han d’equiparar els salaris que cobrava 
allà amb els d’aquí, jo ara mateix aquesta informació concreta no la tinc, em sembla que hi 
havia una diferència de 2.000 euros bruts anuals a favor del de Blanes, és a dir que 
l’Ajuntament tindrà un cost addicional de 2.000 euros bruts anuals, en relació al que hi havia, 
tenia més antiguitat. Tot això és molt recent, la instància és de 24 de febrer, pot ser que 
aquesta informació s’hagués escampat abans pel poble, però formalment la instància és de 
24 de febrer i jo he signat el decret avui. A ningú se li escapa que hi ha hagut converses 
prèvies, evidentment aquí hi ha dos elements que s’han de tenir en compte, primerament els 
interessats hi han d’estar d’acord, i els polítics també hi han d’estar d’acord en fer aquest 
canvi. Per tant, en aquest cas, entenem que és una actuació correcta i que aquesta és la 
seva voluntat. 
 
- senyora Galiana: Aquesta permuta, que implica un increment de despesa, en el moment 
que ens trobem, sí, però aquest és un tema que està afectant a l’autonomia de l’Ajuntament, 
estem parlant de 2.000 euros més, més un altre sou, és clar. Aquesta decisió d’intercanviar 
precisament amb aquesta persona, que a nosaltres ens suposarà un increment de despesa, 
ha estat una decisió política?, no hi havia la possibilitat de fer un intercanvi amb una altra 
persona que no ens costés tants diners?. 
 
- senyor Fernández: Senyora Galiana no hi ha una borsa de treball d’intercanvi o de 
permutes de treballadors de l’Administració Pública. No hi ha un registre que sigui que els 
que vulguin permutar s’hi apuntin, això no hi és, per tant, clar que és un decisió política, com 
en totes, el polític que les pren, es pot equivocar,  però entenem que en el context que 
tenim, tot i que vostè parla de 2.000 euros, aquesta diferència que hi ha, el govern ha entès 
que era una proposta correcta, i a més, si les dues parts hi estan d’acord, no tenim res a dir, 
entenem que és un tema que el govern ha entès que és una proposta correcta, i a més no hi 
ha més alternatives, no tenim en aquests moments una llista de possibles candidats a 
permutes de sots inspectors, si la tinguéssim potser hauríem pogut buscar qui era més 
econòmic, però no hi és. A més a més, costa més perquè té més antiguitat, i aleshores, hem 
de tenir en compte que la permuta, l’administració que rep, ha de rebre en les mateixes 
condicions per les quals estava contractat en el seu origen, i aleshores, és un diferencial de 
2.000 euros anuals, que podríem parlar de 150 euros mensuals. És molt, és poc?,  
 
- senyora Galiana: No han fet cap tipus d’augment de comandaments?. No és veritat que ara 
tindrem un Inspector i un sots inspector? 
 
- senyor Fernández: La plaça de sots inspector ja hi era. En aquest moment tenim la 
d’Inspector perquè la de sots inspector ja hi era. 
 
- senyora Galiana: Però la d’Inspector és nova, doncs? 
 
- senyor Fernández: Sí, però aquesta ja hi era, a 1 de gener de 2012, ja hi era. 
 
- senyora Galiana: És que abans he demanat si hi havia algun augment de places de 
comandament. 
 
- senyor Fernández: Això ja estava en el pressupost per l’any 2012. És a dir, quan es va fer 
el pressupost de l’any 2012, això ja es va quantificar, i els efectes d’aquest treballador va ser 
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1 de gener de 2012, però ja estava pressupostat en el seu moment, per tant l’any 2012, no 
hi ha hagut cap increment en relació al pressupost aprovat. 
 
- senyora Recio: Per la meva part, només una pregunta, i és quina és l’evolució de les obres 
d’infantil i primària del Pi Verd? 
 
- senyor Rocas: Positives, sembla que els problemes que hi havia entre la Generalitat i 
l’empresa constructora, s’han solucionat, i estan treballant a bon ritme, l’idea seria ja poder 
obrir pel curs vinent.  
 
- senyora Recio: Pel curs vinent, aleshores entenem que el termini serà que les acabaran 
pel curs vinent? 
 
- senyor Rocas: Evidentment les acabaran durant aquest curs i es podran utilitzar pel curs 
vinent. 
 
- senyor Genover: Vostès estan fent esforços pel turisme, sobretot per desestacionalitzar el 
turisme, em sembla molt bé. La meva pregunta és si contemplen com a desenvolupament 
local el turisme actiu, el turisme industrial, pensem que aquí a Palafrugell tenim un gran 
potencial amb això, tenim un sector que encara és viu, tenim el futur Museu que el tindrem 
aviat, i llavors tenim un patrimoni material, com poden ser aquests forns que ara s’han 
restaurat fa poc, la Torre de Can Màrio, que també s’hi pot anar i pujar, i un patrimoni 
immaterial, una cultura del suro, una cultura industrial, una gastronomia local. La meva 
pregunta és si pensen potenciar aquest tipus de turisme. 
 
- senyor Gòmez: Aquesta és una qüestió que avançarem en el futur, hi treballarem. De fet 
hem tingut converses amb representants d’AECORK i ja hem demostrat la nostra voluntat de 
trobar-nos i d’aprofundir en aquest tema i de qualsevol tipus de complicitat que pugui 
aparèixer. 
 
- senyor Genover: Aleshores, perquè s’han donat de baixa de la xarxa de la XATIC? 
 
- senyor Fernández: Si ens hem donat de baixa, li expliquem el perquè. Primer eren fons 
que se subvencionaven via fons europeus i ara ja no arriben, i enteníem que aquesta era 
una subscripció a una xarxa que tampoc tenia en aquest moment el servei que pensàvem 
que podia tenir. Jo crec que en aquests moments el que s’ha de fer és reordenar els 
recursos turístics que tenim, entenem que aquesta font que vostè diu és correcta i caldrà 
que els reordenem, però el fet que ens haguem donat de baixa d’aquesta xarxa, no entenc 
jo que tingui una incidència en relació al fet que tinguem aquest potencial turístic.   
 
- senyor Genover: D’acord amb el que diu, però clar, aquesta xarxa acull uns 20 municipis 
de Catalunya, podem crear unes sinèrgies entre poblacions i ciutats com Palafrugell, i 
creiem que en aquest moment, vostè sempre diu que hem de sumar esforços, i jo crec que 
suposo que el pressupost no era massa alt i crec que abans de donar-se de baixa, podíem 
haver parlat i participat amb els sector per posar-nos d’acord i sumar tots en una mateixa 
direcció. Suposo que quan es va entrar a la XATIC es va aprovar per un Ple, i ara suposo 
que s’ha fet per un decret d’alcaldia.  
 
- senyor Fernández: Bé, si es va aprovar per un plenari o nom, no ho sé, en tot cas ho 
podem mirar. El que sí tinc molt clar és que si vostè agafa l’històric d’aquesta xarxa podríem 
veure exactament quines actuacions o quins beneficis ha aportat aquesta xarxa al model 
turístic del que vostè parla, jo en aquests moments tinc els meus dubtes, en tot cas, podríem 
arribar a recuperar quants projectes hem fet al voltant d’aquesta xarxa. Nosaltres hem entès 
que en aquests moments no era un element necessari  per mantenir. Fa un moment 
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estàvem parlant de 2.000 euros de costos d’una plaça, bé, això són també 2.000 euros més, 
per nosaltres prou importants.   
 
- senyora Rivas: Començaré per un prec que ha sorgit en funció de la intervenció del 
company d’Esquerra. En el Ple del mes de setembre, el grup municipal de l’Entesa, a través 
de la regidora Ana Recio, va demanar que quan se sol·licités un informe per escrit, aquest 
informe es fes arribar a la resta de grups. Així ho fèiem en l’anterior govern, i entenc, pel que 
ha explicat el senyor Sabrià, que se li ha enviat un informe per escrit sobre el tema del 
català, i demanaríem per favor que el prec que nosaltres vàrem formular el mes de setembre 
de 2011, es complís, per tant, que cada vegada que vostès remetin un informe el remetin 
també a tots els membres que estem a l’oposició.  
Aquest era un prec inicial que ha sorgit a partir d’aquesta intervenció, i voldríem fer un 
agraïment, tot i que estem en el torn de precs i preguntes, un agraïment al senyor Gómez, 
com a regidor de comunicació i noves tecnologies, perquè ha tornat a aparèixer a la pàgina 
web, a l’apartat d’últims comentaris. Gràcies, senyor Gòmez i esperem que hagi estat a 
partir del prec que li vàrem formular. Per tant, el nostre agraïment. 
Un altre prec, que és que el passat dia 5 de gener, vostès varen aprovar per Junta de 
Govern Local, la fase 1 del Pla Operatiu integral en matèria de recursos humans, 2011 – 
2020, és un estudi realitzat per la Consultora Xarxa de Consultors, que em sembla que ha 
tingut un cost de 4.000 euros i escaig, i voldria demanar si ens en podrien fer arribar una 
còpia.  
Dues preguntes: El passat mes d’octubre de 2011, des del grup de l’Entesa, varem 
presentar una moció que, amb diferents modificacions, per part del govern, demanàvem a la 
Generalitat que procedís al pagament, instàvem, que és la paraula que ens varen fer servir, 
nosaltres proposàvem exigir i ens ho varen fer canviar per instaven, que procedís al 
pagament de les subvencions que tenia compromeses amb aquest Ajuntament, que tenia 
acordades, i que el mes de juliol  de l’any passat ascendien a 2.500.000 euros. El passat 
mes, el mes de gener de 2012, vàrem tornar a presentar una moció, aquesta vegada del 
manteniment del Pla de Barris, on tornàvem a instar a la Generalitat que ens pagués 
1.200.000 euros que ens devien,  i en aquell Ple, si no ho recordo malament, vostè, senyor 
Alcalde, ens va dir que el muntant del deute de la Generalitat, que hi havia el mes de gener 
passat, a finals de gener, amb l’Ajuntament de Palafrugell, voltava sobre els 4.000.000 
euros, això consta en acta. Fa un moment, quan parlàvem de l’execució del pressupost, la 
senyora Galiana, feia un toc d’atenció amb tresoreria, els companys d’Esquerra també, i 
dèiem que podem tenir dificultats de tresoreria, per una banda, perquè la Generalitat manté 
un deute amb l’Ajuntament de Palafrugell, de 4.000.000 euros. Les preguntes són: A part de 
les mocions que hem presentat conjuntament i de forma institucional tots els grups, quines 
gestions ha fet aquest govern, per continuar reclamant aquests diners?. Ja se n’ha rebut 
algun?, hem vist a través d’alguna notícia al diari, que hi havia algun Ajuntament que havia 
començat a cobrar, i en aquests moments, a quant ascendeix el deute actual de la 
Generalitat amb els vilatans de Palafrugell?. 
 
- senyor Fernández: Bé, gestions n’hem fet, fruit d’això és que la Generalitat ens diu que 
durant el mes de maig tenen previst fer un pagament, no sabem quin. Jo soc el primer que 
m’agradaria que estigués tot pagat, per tant, hem fet gestions, els contactes que hi ha amb 
el govern és que el mes de maig volen fer un pagament inicial, i en aquest moment el que hi 
ha pendent és el que li vaig dir jo en l’anterior plenari, estem al voltant dels 4.000.000 euros i 
escaig de deute de la Generalitat, i evidentment ens preocupa, i per tant, com a govern 
estem insistint, i en aquest cas, també em consta que tant la Federació de Municipis com 
l’Associació de Municipis estan negociant amb la generalitat perquè és un problema que 
necessitem solucionar. Ja diem que no demanem que ens ho paguin tot de cop, no cal 
tampoc tant, però que comencin a fer pagaments parcials que ens permetin que en el termini 
màxim d’un any o un any i mig, aquest deute que hi ha pendent es liquidi. Per tant, hem fet 
gestions, ens han dit que en el mes de març rebríem un pagament, i que el deute que hi ha 
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en aquests moments és del voltant de 4.000.000 euros, que és el que vaig dir a la moció del 
mes passat.  
 
- senyora Rivas: Gràcies senyor alcalde, reiterar que nosaltres si no arriben aquests diners, 
com a Entesa, continuarem presentant mocions en aquest Ple, que com vostè ha dit també li 
preocupa, jo crec que ens ha de preocupar a tots, pels problemes de tresoreria que podem 
tenir, entre d’altres perquè són 4.000.000 euros, i són en aquests moments molts diners, tal 
com està la situació. 
Una altra pregunta. El passat mes també presentàvem una moció de rebuig a la pujada de 
l’IBI, aquesta vegada ordenada pel govern central de Madrid, i els proposàvem a vostès 
algunes mesures que crèiem que, tot i el nostre desconeixement, podien ajudar a aquesta 
pujada del 10%, que rebran els Vilatans de Palafrugell, fos disminuïda. La moció, com 
sempre, va ser modificada per part del govern, i les propostes nostres no varen  ser 
acceptades. La pregunta és, tenen ja alguna proposta, perquè novament, una altra vegada, 
ens hem trobat  amb què ens assabentem de les coses a través dels mitjans de 
comunicació, i hem llegit, a través del diari, que vostè ha fet una proposta per aquest tema 
de l’IBI, quan jo recordo, en aquest Ple, i consta en acta, que des de l’Entesa li vàrem oferir 
el nostre suport per trobar possibles solucions, ens va dir que no volia crear cap comissió 
però que ens mantindria informats. Seria una pregunta i un prec, la pregunta és si ja tenen la 
possible solució?, i el prec, és que si vostès es comprometen en el Ple, a mantenir-nos 
informats, jo li agrairia que m’agradaria assabentar-me de les coses a través de vostè i no a 
través d’una notícia al diari.  
 
- senyor Fernández: senyora Rivas, jo segueixo mantenint el mateix, vostè tindrà la 
informació quan el govern tingui l’estudi fet i tingui una proposta, el que jo vaig dir a la 
premsa és que el govern en aquests moments actuava tenint dues vies d’intentar que el cost 
no es traslladi als ciutadans, que és la via de la bonificació o la via de la subvenció, i 
nosaltres optem per la via de la subvenció, però el fet que anem per la via de la subvenció 
no vol dir que el govern tingui ja calculat en quins termes ho farem, quan tinguem l’estudi fet, 
que en aquest cas Intervenció hi està treballant, convocarem als portaveus, tal com ho vaig 
prometre jo, per fer la proposta, però el diari deia que l’alcaldia deia que la proposta que 
faria l’Ajuntament seria bonificar determinats contribuents, no estem dient encara ni quins 
contribuents, ni a qui li afectarà, si a tots els habitatges habituals o només una part, no 
estem dient això. No sé que diu la premsa, jo normalment no faig política partint del que diu 
la premsa. 
 
- senyora Rivas: Doncs s’ho llegeixi. 
 
- senyor Fernández: Perdoni, tinc altres coses a fer que llegir la premsa, a part d’això la 
llegeixo quan jo cregui que l’he de llegir. En qualsevol cas em vaig comprometre a que quan 
tingués una proposta concreta li faria arribar, quan tingui uns estudis, en aquest moment 
Intervenció hi està treballant, perquè?, perquè ens acaben de passar el Padró d’Habitatges, 
caldrà comprovar-lo, i a partir d’aquí, també quantificar, perquè el problema que té la 
quantificació de la subvenció, és que per fer-la cal tenir partida prèviament habilitada, per 
tant, no es preocupi que tal com vaig dir en el plenari passat, quan tingui una proposta 
concreta, convocaré als portaveus per compartir-la i a veure si estem tots d’acord.  
 
- senyora Rivas: Gràcies per la seva explicació. I acabo, crec que no és un prec, és una 
menció. El proper 8 de març és el dia internacional de les Dones, el Ple el celebrarem quan 
ja haurà passat el dia internacional de les dones, i per tant, destacar avui en aquest Ple, que 
aquesta és una data on hem de recordar a les dones que han lluitat i les que continuen 
lluitant pels seus drets, per intentar fer aquest mon més just i que és un moment, també, per 
posar en valor, tot allò que significa els avenços aconseguits per les dones, i reivindicar i 
continuar exigint els canvis necessaris per avançar cap a l’equitat de gènere. I en aquest 
sentit, ens agradaria que aquest Ajuntament reafirmés la seva voluntat per continuar 
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mantenint i impulsant les polítiques d’equitat, en un municipi com el nostre, que és 
Palafrugell, i que crec que durant els darrers anys s’ha fet de forma molt correcta. Gràcies. 
 
- senyora Farrarons: Senyor alcalde, jo crec que no podem passar l’ocasió de felicitar-lo pel 
seu nou nomenament, segons he llegit a la premsa, és primer secretari del PSC per Girona, 
i li desitjo tota la sort del mon. És important per un poble tenir ciutadans a institucions 
importants, vostè ja va ser diputat a Madrid, i ara és primer secretari del partit a Girona, però 
ara vostè és alcalde, i el meu prec és que, tot és molt recent, i una vegada organitzat el dia a 
dia, que no dubto que deu ser molt complicat, continuï mantenint la mateixa dedicació a 
l’alcaldia i que Palafrugell continuï essent la seva principal preocupació. I li dic perquè 
coordinar moltes coses al mateix temps, és difícil. 
 
- senyor Fernández: No pateixi per això, senyora Farrarons, que jo dedicaré el mateix temps 
que hi estic dedicant. En tot cas, el que dedicaré al partit serà a costa del que dedico al meu 
despatx. Però la meva dedicació, poca o molta té un examen, que és maig de 2015. En 
aquell moment els ciutadans diran si l’alcalde s’hi ha dedicat molt, poc o relativament, per 
tant, agraeixo el seu prec, la meva dedicació als matins serà la mateixa que estic dedicant, i 
per tant, el que faig serà que a les tardes, en comptes d’anar-me’n al despatx o amb la meva 
família, me n’aniré a Girona, a treballar pel partit. És un repte que agafo, i agraeixo de totes 
maneres la seva felicitació. 
 
- senyor Lledó: Jo tinc un prec que va dirigit al regidor de Comunicació. No sé si era la 
setmana passada o l’anterior, que vàrem rebre un correu electrònic que deia que s’havia 
posat en marxa el Facebook a l’Àrea de Medi ambient. Nosaltres el que voldríem saber és si 
això és fruit d’una política comunicativa, o realment aquí cadascú campi qui pugui. Jo el que 
li puc recomanar és que té un Institut de comunicació, que és qui ha de vetllar una mica per  
de quina manera es comuniquen les coses, i l’altra cosa que li vull dir és que moltes 
vegades s’acaba obrint coses que, primer, no comuniquen res, i segona, acaben quedant en 
desús, i sinó ho podríem consultar també al seu Blog. 
 
- senyor Sabrià: Són preguntes o més aviat precs. N’hi ha un que va en la línea que ja hem 
estat comentant durant tot el Ple, sobre els deutes de la Generalitat. Nosaltres, ara no 
recordo ben bé la data, però Esquerra també va presentar una moció sobre el Centre 
d’Atenció turística, que va ser degudament modificada pel govern durant el Ple, i que vàrem 
acabar aprovant conjuntament. Bàsicament el que se’ns va suggerir dels del govern és que 
retiréssim la part en què parlàvem de reclamar a les instàncies que fes falta els pagaments, 
llavors, ens agradaria saber, si amb el compromís que es farien gestions, si les gestions 
varen fructificar o no i, en tot cas, si quan vostè parla de 4.000.000 milions i escaig, 
incorpora també aquests convenis o els deixa a banda, perquè en tot cas, tal com vàrem fer 
en aquell plenari, si entenem que el govern ha abandonat aquesta reclamació, nosaltres 
tornaríem a presentar la moció, i per tant, si  no els estan comptant entendríem que han 
abandonat la moció o que en tot cas tenen un compromís de cobrament. 
 
- senyor Gómez: Hi continuem treballant, aquest és un  tema en el qual no hem pogut 
avançar, bàsicament perquè la Generalitat té una postura molt tancada en banda, i en 
aquest sentit ho veiem molt complicat, per això no s’han comptabilitzat aquests diners, però 
realment veiem molt complicat que s’arribin a cobrar. El que sí que estem intentant, és 
sobretot poder rebre algun tipus de partida que compensi això, que el CAT no ha quedat 
acabat, sinó que  se’ns entregarà l’edifici buit, i ja no parlem ni tant sols del tema de la 
posada en funcionament, que també hi havia unes aportacions que eren molt importants, i 
aquestes sí que ja les donem pràcticament per perdudes. Continuem treballant i encara no 
hem llençat la tovallola.  
 
- senyor Sabrià: La segona pregunta faria referència a una notícia que en aquest cas hem 
sabut del govern a través del diari, que és la creació d’un òrgan comú pel Teatre, el 
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Fraternal i el Mercantil. Aquí separaríem la pregunta o la intervenció en dues parts diferents. 
D’una banda, creiem que si es fa un òrgan de gestió cultural, comú, per compartir esforços 
des de l’àmbit públic i el privat, creiem que per Palafrugell, i així ho plantejava Esquerra en el 
seu programa, seria molt més interessant que es fes des de la globalitat dels ens culturals 
del municipi, per tant que incorporessin altres ens privats com la fundació Vila Casas o la 
Fundació Josep Pla. Això és un prec, a nosaltres ens agradaria que es treballés des 
d’aquesta línea, d’un gran ens que agrupés tots els esforços i no només en aquest cas, a 
tres bandes, com es planteja la notícia que nosaltres hem vist.  
Per altra banda, certa sorpresa perquè nosaltres des del Centre Fraternal i la seva direcció, 
en un moment donat, se’ns fa arribar la voluntat de tirar endavant aquest projecte, se’ns diu 
que el Centre Fraternal, el que li ha demanat al govern és que hi hagi consens sobre aquest 
ens, i que el govern es posarà en contacte amb nosaltres per explicar-nos quin és una mica 
el seu plantejament, i això també ho acabem sabent a partir del diari, per tant, entenem que 
és una forma curiosa de buscar el consens, però en tot cas, més que aquesta segona part, 
ens interessa la primera, que és treballar-ho des de la globalitat.  
 
- senyor Fernández: En qualsevol cas, senyor Sabrià, l’acord era que el que es feia era crear 
una comissió per explorar línees de col·laboració. En aquest moment el govern no té clar si 
ha de ser un consorci, estem buscar quina línea de col·laboració. Vostè parla d’ampliar-lo a 
tots els espais, evidentment és més complicat, és més complicat que ho englobi tot, i primer 
volem explorar aquesta via  de col·laboració. Quan tinguem explorada tècnicament i 
jurídicament la via que sigui la millor, serà quan nosaltres, com a govern, convocaríem als 
portaveus per traslladar-los-hi els informes tècnics que acreditin la viabilitat del projecte. Per 
tant, els tindrem informats, en aquests moments només hi ha hagut un primer contacte, una 
trobada que vàrem fer aquí a l’Ajuntament, entre els representants del Fraternal el regidor 
delegat de Cultura i Educació i jo mateix. Per tant, qualsevol cosa que puguem anar 
avançant, els tindrem informats.  
 
- senyor Rocas: Només dir que la primera reunió formal es farà el proper dia 6 de març, per 
tant, encara no hi ha hagut una reunió seriosa per intentar trobar fòrmules d’entesa. 
 
- senyor Sabrià: Que quedi clar que nosaltres parlem del que veiem a la premsa i de la 
comunicació que rebem des de l’altra banda, perquè en aquest cas no teníem cap 
comunicació del govern, només de l’altra banda. Sí que si hi ha una reunió el dia 6 de març, 
crec que és important, i així s’ha plantejat sempre des d’Esquerra, que el treball conjunt no 
hipotequi un respecte l’altre, o que faci perdre l’especificitat d’un respecte l’altre, perquè si 
una cosa recull la notícia és una mena de barreja entre els dos, i crec que ambdós espais 
tenen entitats definides que caldria mantenir de forma individual, tot i que aprofitéssim les 
sinèrgies per treballar conjuntament. 
 
   
 
En no haver-hi altres assumptes per tractar, s’aixeca la sessió quan són tres quarts de deu 
del vespre. En dono fe. 
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